

សំណួរជម្រើសច្រើនលើវីដេអូយល់ឃើញអំពីគ្រោះថ្នាក់នៃ

ម៉ូតូ (កំណែភាសាខ្មែរ)

ណែនាំ៖ សូមចុចលើលីងលេខវីដេអូ ដើម្បីមើលវីដេអូ ឬចូលទៅកាន់
លីងខាងក្រោមដើម្បីទាញយកវីដេអូពេញ <https://reurl.cc/M4zqRm>

លេខសំណួរ	ចម្លើយ	សំណួរ	លេខវីដេអូ
001	1	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលរថយន្តនៅខាងឆ្វេងបង្ហាញភ្លើងសញ្ញាទិសដៅ ហើយចង់ប្តូរគន្លង ឬបត់ តើអ្នកគួរបើកបរដោយរបៀបណា?(1) យកចិត្តទុកដាក់លើស្ថានភាពនៃយានជំនិះដែលនៅជាប់គ្នា ហើយរៀបចំត្រៀមការចាប់ប្រាំង ឬបន្ថយល្បឿន។ (2) ចុចស៊ីស្តេមឱ្យអ្នកដទៃចៀសផ្លូវឱ្យ ហើយខ្លួនឯងជិះបន្តទៅមុខ។ (3) ឱ្យតែខ្លួនឯងសុវត្ថិភាពមិនបាច់ខ្វល់អំពីអ្នកដទៃទេ។	4142
002	2	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ឆ្លងកាត់ផ្លូវបំបែកដែលមានភ្លើងសញ្ញាពេលមានយានជំនិះនៅទល់មុខត្រូវបត់ឆ្វេង តើអ្នកគួរបើកបររបៀបណាដោយសុវត្ថិភាព? (1) យកចិត្តទុកដាក់ត្រឹមភ្លើងសញ្ញាមាត់ច្រកផ្លូវភ្លើងខៀវមានន័យថាអាចទៅបានមិនបាច់ខ្វល់អំពីយានជំនិះផ្សេងៗ។ (2) ត្រូវយកចិត្តទុកដាក់នៅយានជំនិះផ្សេងៗគ្រប់ពេល បើសិនជាយល់ថាយានជំនិះនៅទល់មុខត្រូវការបត់ដោយមិនគោរពច្បាប់ (3) យានជំនិះនៅទល់មុខបត់ដោយមិនគោរពតាមច្បាប់មិនបង្ហាញភ្លើងសញ្ញាបត់ ដូច្នោះយានជំនិះរបស់ខ្ញុំត្រូវការបន្ថែមល្បឿនដើម្បីឆ្លងកាត់ច្រកផ្លូវ។	4143
003	1	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលនៅមាត់ច្រកផ្លូវដែលមើលមិនច្បាស់ហើយផ្លូវកាត់ទទឹងមានយានជំនិះជិះចេញយ៉ាងឥក់ក្រហល់ តើអ្នកគួរបើកបររបៀបណាដោយសុវត្ថិភាព? (1) ពេលជិះម៉ូតូក្រៅពីប្រុងប្រយ័ត្នអំពី ទិសខាងមុខហើយក៏ត្រូវយកចិត្តទុកដាក់អំពីយានជំនិះផ្លូវកាត់ទទឹងផងដែរ។ (2) ដើម្បីទប់ស្កាត់យានជំនិះដទៃលើសច្បាប់ យានជំនិះខ្ញុំគួរតែបន្ថែមល្បឿនជិះកាត់មុនដើម្បីឱ្យអ្នកដទៃចៀសផ្លូវឱ្យ។ (3) ពេលប្រទះយានជំនិះដែលជិះចេញយ៉ាងឥក់ក្រហល់គួរតែចាប់ប្រាំងភ្លាមៗ ទើបជានិច្ចដែលមានសុវត្ថិភាព។	4144
004	2	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលដែលឃើញនៅផ្លូវខាងមុខនៃផ្នែកខាងស្តាំច្រកចេញចូលចំណតរថ	4145

លេខសំណួរ	ចម្លើយ	សំណួរ	លេខវីដេអូ
		<p>យន្តមានរថយន្តជិះចេញមក តើគួរបើកបររបបណាដោយសុវត្ថិភាព។</p> <p>(1) បើកបរដើម្បីសុវត្ថិភាព</p> <p>ភ្នែកគួរតែមើលនៅផ្នែកក្រុងមិនត្រូវការខ្វាយខ្វល់អំពីខាងឆ្វេងនិងខាងស្តាំនៃផ្លូវទេ។ (2)</p> <p>ការបើកបរក្រៅពីត្រូវប្រុងប្រយ័ត្ននៅផ្នែកខាងមុខហើយក៏ត្រូវយកចិត្តទុកដាក់អំពីយានជំនិះនៅជុំវិញផងដែរ</p> <p>ថាមានការជិះចេញយ៉ាងគក់ក្រហល់ឬអត់។ (3)</p> <p>ឱ្យតែខ្លួនឯងមានសុវត្ថិភាពល្អទោះឃើញយានជំនិះដទៃជិះចេញពីផ្លូវនៅជិតខាងក៏មិនបាច់ខ្វាយខ្វល់ដែរ។</p>	
005	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូឃើញនៅផ្នែកខាងមុខគន្លងផ្លូវខាងឆ្វេងមានយានជំនិះស្រាប់តែបត់មកគន្លងផ្លូវខាងស្តាំ តើគួរបើកបររបបណាដោយសុវត្ថិភាព? (1)</p> <p>ពេលជិះម៉ូតូក្រៅពីត្រូវយកចិត្តទុកដាក់នៅផ្នែកខាងមុខហើយក៏ត្រូវយកចិត្តទុកដាក់អំពីយានជំនិះនៅគន្លងផ្លូវឆ្វេងស្តាំផងដែរ។ (2)</p> <p>ដោយសារតែអ្នកប្រើប្រាស់ផ្លូវគោរពតាមច្បាប់ចរាចរណ៍ទាំងអស់ ដូច្នោះយើងមិនបាច់យកចិត្តទុកដាក់ប្រុងប្រយ័ត្នគ្រប់ពេលវេលាទេ។ (3)</p> <p>ឱ្យតែខ្លួនឯងសុវត្ថិភាពល្អទោះឃើញយានជំនិះដទៃជិះចេញមកពីកៀនផ្លូវយ៉ាងគក់ក្រហល់ក៏មិនបាច់ខ្វាយខ្វល់ដែរ។</p>	4146
006	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ឃើញខាងមុខគឺជាផ្លូវបំបែកដែលមិនមានភ្លើងសញ្ញាហើយនៅផ្លូវខាងស្តាំមានយានជំនិះជិះចេញយ៉ាងគក់ក្រហល់ តើគួរបើកបររបបណាដោយសុវត្ថិភាព? (1)</p> <p>ទោះខ្លួនឯងបើកបរនៅលើដងផ្លូវចំបង ក៏ត្រូវប្រុងប្រយ័ត្នគ្រប់ពេលវេលាអំពីផ្លូវបំបែកដែរ។ (2)</p> <p>ពេលបើកបរដល់ផ្លូវបំបែកដែលមិនមានភ្លើងសញ្ញា គួរមើលអំពីទំហំផ្លូវតូចធំមកវិនិច្ឆ័យថាគួរតែឈប់សិនទើបបន្តការជិះទៅមុខឬទេ។ (3) ពេលជិះកាត់ផ្លូវបំបែកដែលមិនមានភ្លើងសញ្ញា បើសិនជាយានជំនិះដទៃជិះចេញមកពីផ្នែកខាងឆ្វេង នោះគឺយើងអាចបន្ថែមល្បឿនជិះកាត់បាន។</p>	4147
007	3	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ឃើញខាងមុខដែលជាផ្លូវបំបែកគ្មានភ្លើងសញ្ញាហើយខាងស្តាំមានយានជំនិះជិះចេញមកយ៉ាងគក់ក្រហល់ (1)</p> <p>គួរតែប្រើប្រាស់គុណសម្បត្តិរបស់ម៉ូតូដែលតូចហើយស្រាលប្រញាប់ដណ្តើមជិះកាត់មាត់ច្រកផ្លូវឱ្យបានមុន។ (2)</p> <p>គួរចុចស៊ីឡេដើម្បីឱ្យភាគីផ្សេងចៀសផ្លូវ ហើយខ្លួនឯងជិះកាត់ទៅមុន។ (3) មិនខ្វល់ថាមានភ្លើងសញ្ញាចរាចរណ៍ឬអត់ទេ</p>	4148

លេខសំណួរ	ចម្លើយ	សំណួរ	លេខវីដេអូ
		គួរតែយកចិត្តទុកដាក់អំពីយានជំនិះនៅជុំវិញ។	
008	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ឃើញខាងមុខមានអ្នកដំណើរថ្មើរជើងដើរចេញពីតំបន់ងងឹតឆ្លងកាត់ផ្លូវអ្នកដំណើរថ្មើរជើង តើគួរបើកបររបបណាទើបសមស្រប? (1)</p> <p>ម៉ូតូពេលជិះកាត់ផ្លូវដែលមានអ្នកដំណើរថ្មើរជើងឆ្លងកាត់រីកនៃងបត់គួរតែឈប់ដើម្បីឱ្យអ្នកដំណើរដើរទៅមុន។ (2)</p> <p>ដោយសារតែយានជំនិះរបស់ខ្ញុំជិះនៅពេលភ្លៀងខ្សែវ ដូច្នោះអាចចុះស៊ីឆ្កែដើម្បីឱ្យអ្នកដំណើរថ្មើរជើងចៀសឱ្យយានជំនិះខ្ញុំទៅមុន។ (3)</p> <p>ដោយសារតែអ្នកដំណើរថ្មើរជើងមិនបានដើរនៅផ្លូវដែលមានភ្លៀងសញ្ញាសម្រាប់អ្នកដំណើរថ្មើរជើង ដូច្នោះខ្ញុំមិនបាច់ឈប់ដើម្បីឱ្យគេដើរឆ្លងទេ។</p>	4149
009	2	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលឃើញមានយានជំនិះជិះវ៉ាហ្គុនកំនួសបែងចែកទិសចរាចរណ៍ តើគួរបើកបររបបណាដោយសុវត្ថិភាព? (1)</p> <p>ក្នុងករណីបើកបរប្រកបដោយសុវត្ថិភាព ពេលឃើញភ្លាមគួរតែចាប់ប្រៀងភ្លាម មិនបាច់ខ្វាយខ្វល់អំពីយានជំនិះនៅក្រោយទេ។ (2)</p> <p>ក្នុងករណីបើកបរប្រកបដោយភាពបង្ការបញ្ហា គួរតែគិតជាមុនថាយានជំនិះដែលមកពីទល់មុខអាចនឹងជិះហ្គុនកំនួសដែលនៅកណ្តាលផ្លូវផ្ទាល់ ដូច្នោះគឺត្រូវយកចិត្តទុកដាក់គ្រប់ពេលវេលា។ (3) ក្នុងករណីចៀសវាងឧប្បត្តិហេតុកើតឡើង ពេលដែលបត់គួរតែចុះស៊ីឆ្កែដើម្បីឱ្យយានជំនិះនៅទល់មុខចៀសពីខ្ញុំ។</p>	4150
010	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលឃើញមានយានជំនិះជិះវ៉ាហ្គុនកំនួសបែងចែកទិសចរាចរណ៍ តើគួរបើកបររបបណាដោយសុវត្ថិភាព? (1) ប្រើប្រាស់ប្រព័ន្ធ ABS របស់ម៉ូតូ ដើម្បីបន្ថយល្បឿនម្តងបន្តិចៗ រួចជិះចៀសទៅទិសមានសុវត្ថិភាព ។ (2)</p> <p>រក្សាការបើកបរនៅលើដងផ្លូវដែល រួចបើកក្នុងល្បឿនសមរម្យ។ (3)</p> <p>ប្រើប្រាស់ប្រព័ន្ធ ABS របស់ម៉ូតូ ដើម្បីបន្ថយល្បឿនម្តងបន្តិចៗ រួចជិះចៀសទៅទិសដែលមានយានជំនិះច្រើន ។</p>	4151
011	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលអ្នកសង្កេតឃើញថានៅជិតខ្លួនមានយានជំនិះដទៃទៀតបានរំភ្លើងសញ្ញាបត់ ដើម្បីជិះចូលកន្លងផ្លូវខាងខ្លួន តើអ្នកគួរបើកបររបបណាដោយសុវត្ថិភាព។ (1) បន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗ រួចសង្កេតមើលយានជំនិះនៅជិតខាងដែលផ្លាស់ប្តូរទិស និងត្រៀមក្នុងការចតឈប់ភ្លាមៗបាន។ (2)</p>	4152

លេខសំណួរ	ចម្លើយ	សំណួរ	លេខវីដេអូ
		ចុះចសិរ្ត្រឲ្យយានជំនិះដទៃដឹងខ្លួននិងចៀសផ្លូវឱ្យ ដើម្បីខ្ញុំឆ្លងកាត់ផ្លូវ។ (3) យកចិត្តទុកដាក់តែយានជំនិះនៅខាងមុខគឺបានហើយ មិនបាច់ខ្លាចខ្លួនយានជំនិះដទៃទៀត។	
012	2	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលសង្កេតឃើញនៅផ្លូវខាងមុខមានដាក់ផ្លាកសញ្ញាយានជំនិះខូច តើគួរបើកបររបបណាដោយសមស្រប? (1) មិនបាច់ខ្លាចខ្លួនអំពីអ្នកប្រើប្រាស់ផ្លូវដទៃទៀតទេ ខ្ញុំបន្ថែមល្បឿនជិះរវាងដើម្បីឆ្លងកាត់។ (2) បន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗ ដើម្បីបញ្ជាក់ថាខាងមុខមានយានជំនិះខូចឬមានឧប្បត្តិហេតុកើតឡើង ដើម្បីចៀសវាងនៅការប៉ះទង្គិចបន្ត។ (3) ដើម្បីចៀសវាងមានរឿងកើតឡើងលើខ្លួន គួរតែប្តូរគន្លងផ្លូវជិះរវាង ហើយបន្ថែមល្បឿនចាកចេញពីទីកើតហេតុ។	4153
013	1	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលសង្កេតឃើញនៅខាងមុខ មានបាល់កូនក្មេង អ្នកដំណើរថ្មើរជើង ឬវត្ថុផ្សេងៗចូលមកក្នុងផ្លូវដែលបើកបរ តើគួរបើកបររបបណាដោយសមស្រប? (1) គួរតែប្រលែងប្តូរហើយបន្ថយល្បឿនដើម្បីត្រៀមនៅក្នុងការចតឈប់គ្រប់ពេលបាន។ (2) ចុះចសិរ្ត្រដើម្បីទប់ស្កាត់កូនក្មេងដែលរត់មកតាមបាល់ឬ អ្នកដំណើរថ្មើរជើងដែលអាចនឹងប៉ះដល់យានជំនិះខ្ញុំ។ (3) គ្រាន់តែជាបាល់មួយគ្រាប់ ឬវត្ថុផ្សេងទៀតចេញមកដល់ផ្លូវដែលបើកបរមិនបាច់ខ្លាចខ្លួនទេ។	4154
014	2	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ បើសិនក្នុងស្ថានភាពដែលមើលមិនច្បាស់ឬងងឹត រួចសង្កេតឃើញថានៅដងផ្លូវខាងស្តាំមានរថយន្តចតនៅតាមផ្លូវហើយម៉ូតូដែលនៅផ្នែកខាងស្តាំ ដើម្បីចៀសពីរថយន្តនោះ ផ្លាស់ប្តូរមកគន្លងផ្លូវខាងមុខខ្ញុំវិញ តើគួរបើកបររបបណាដោយសុវត្ថិភាព? (1) ចាប់ប្រាំងភ្លាមៗ ប្តូរមកគន្លងផ្លូវខាងឆ្វេងដោយមិនបាច់ពិចារណា ដើម្បីចៀសពីម៉ូតូនិងរថយន្តដែលឈប់តាមដងផ្លូវ។ (2) គួរបន្ថយល្បឿនហើយដាក់មុខទៅមើលផ្នែកខាងឆ្វេងមិនមានយានជំនិះជិះមក រួចដាក់ភ្លើងសញ្ញាបត់ឆ្វេង ប្តូរទៅគន្លងផ្លូវខាងឆ្វេងវិញ។ (3) ប្តូរគន្លងផ្លូវយ៉ាងតក់ក្រហល់រួចចុះចសិរ្ត្រដើម្បីចៀសវាងប៉ះទង្គិចនិងម៉ូតូនោះ។	4155
015	1	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ	4156

លេខសំណួរ	ចម្លើយ	សំណួរ	លេខវីដេអូ
		<p>នៅពេលចេញប្រចូលផ្លូវក្រោមដីដោយសារតែមានការផ្លាស់ប្តូរខ្លាំងនៃពន្លឺ ងាយនិងអាចធ្វើឱ្យស្រវាំងពន្លឺ តើគួរបើកបររបបណាដោយសុវត្ថិភាព?</p> <p>(1) នៅពេលចេញប្រចូលផ្លូវក្រោមដីគួរតែបើកចង្កៀងយានជំនិះ បន្ថយល្បឿន និងរក្សាគម្លាតសុវត្ថិភាពឱ្យបានឆ្ងាយ ព្រមទាំងត្រៀមនៅការចតឈប់គ្រប់ពេលវេលាបាន។ (2) ការផ្លាស់ប្តូរខ្លាំងនៃពន្លឺ គឺមិនមានការប៉ះពាល់ដល់ភ្នែកអ្នកជិះម៉ូតូទេ ដូច្នោះអាចប្រចូលបើកបរឬរ៉ាវថយន្តភ្លាមៗបាន។ (3) ការផ្លាស់ប្តូរខ្លាំងនៃពន្លឺអាចធ្វើឱ្យភ្នែកអ្នកជិះម៉ូតូមិនស្រួល ដូច្នោះគួរតែចាប់ប្រាំងភ្លាមៗហើយចតតាមដងផ្លូវ។</p>	
016	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ប្រសិនបើប្រទះយានជំនិះដែលជិះចូលពីផ្លូវខាងស្តាំ តើគួរបើកបររបបណាដោយសុវត្ថិភាព? (1) ពេលជិះកាត់ផ្លូវដែលមិនមានភ្លើងសញ្ញាប្រចូលបែក គួរយកចិត្តទុកដាក់អំពីយានជំនិះនៅជុំវិញ ដើម្បីចៀសវាងឧប្បត្តិហេតុកើតមានឡើង។ (2) ពន្លឺខ្លាំងឬភិចគឺមិនប៉ះពាល់ដល់ភ្នែកអ្នកជិះម៉ូតូទេ ដូច្នោះមិនចាំបាច់យកចិត្តទុកដាក់អំពីយានជំនិះនៅជុំវិញឡើយ។ (3) ចុចស៊ីផ្តេឱ្យយានជំនិះផ្សេងចៀសចេញ ដើម្បីឱ្យខ្លួនឆ្លងកាត់ទៅមុន។</p>	4157
017	2	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ប្រសិនបើប្រទះរថយន្តក្រុងចតតាមដងផ្លូវនៅចំណតរថយន្តក្រុង តើគួរបើកបររបបណាដោយសុវត្ថិភាព? (1) បន្ថយល្បឿនដាក់ភ្លើងសញ្ញាបត់ខាងស្តាំរួចមើលខាងស្តាំនិងខាងក្រោយ មិនមានយានជំនិះមក ទើបរ៉ាវថយន្តក្រុងពីផ្នែកខាងស្តាំទៅ។ (2) បន្ថយល្បឿនរួចឈប់នៅក្រោយរថយន្តក្រុងក្នុងគម្លាតសុវត្ថិភាព ចាំរថយន្តក្រុងបើកទៅមុនរួចទើបបន្តការបើកបរក្នុងគម្លាតសុវត្ថិភាព។ (3) ឈប់ក្រោយរថយន្តក្រុងយ៉ាងគៀក ចុចស៊ីផ្តេឱ្យរថយន្តក្រុងប្រញាប់បើកបន្តទៅមុខ រួចជិះទៅជាមួយដោយគៀកនៅនឹងរថយន្តក្រុង។</p>	4158
018	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ប្រសិនបើចង់ជិះរថយន្តក្រុងនៅក្នុងផ្លូវវីដេអូ តើគួរបើកបររបបណាដោយសុវត្ថិភាព? (1) ដាក់ភ្លើងសញ្ញាបត់រថយន្តក្រុង រួចមើលកញ្ចក់មើលក្រោយ និង ងាកមុខមើលខាងរថយន្តក្រុងនិងខាងក្រោយថាមានយានជំនិះមកឬអត់ បន្ទាប់មកវិនិច្ឆ័យគម្លាតសុវត្ថិភាពនិងសង្កេតមើលការចលនារបស់រថយន្តក្រុង ប្រាកដថាមានសុវត្ថិភាពទើបជិះហួសបាន។ (2) អ្នកបើកបរម៉ូតូ</p>	4159

លេខសំណួរ	ចម្លើយ	សំណួរ	លេខវីដេអូ
		<p>ប្រសិនបើដំណើរការវាយតម្លៃប្រតិបត្តិការនៅក្នុងតំបន់សង្កាត់និងសង្កាត់មើលការចលនារបស់វាយតម្លៃប្រតិបត្តិការ</p> <p>រួចគឺអាចវាតំបន់ខាងស្តាំរបស់វាយតម្លៃប្រតិបត្តិការបាន។ (3)</p> <p>សង្កាត់មើលចលនារបស់វាយតម្លៃប្រតិបត្តិការ</p> <p>ប្រសិនបើនៅគន្លងផ្លូវជិតខាងមានយានជំនិះផ្សេងបើកបរគួរតែវាយតម្លៃប្រតិបត្តិការនៅផ្នែកខាងឆ្វេងដែលមានគន្លងផ្លូវជាមួយវាយតម្លៃប្រតិបត្តិការ។</p>	
019	3	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ នៅក្នុងផ្លូវតូច</p> <p>ត្រូវបើកបររបបណាដោយសុវត្ថិភាព? (1) បើកតាមល្បឿនកំណត់មិនបាច់ខ្លាញ់ខ្លាញ់ពីយានជំនិះផ្សេងៗនិងអ្នកដំណើរផ្សេងទៀតទេ។ (2) បន្ថយល្បឿនដែលរួចចុះស៊ីផ្លេលើកអ្នកដំណើរផ្សេងទៀតដែលនៅជុំវិញឱ្យចៀសពីម៉ូតូដោយខ្លួនឯង។ (3) បើកតាមល្បឿនដែលកំណត់រួចសង្កាត់មើលមនុស្សនិងយានជំនិះដែលនៅជុំវិញអាចនិងមានចលនាអ្វីបន្ត ចៀសវាងការកើតហេតុក្លាមៗដែលបណ្តាលឱ្យមានគ្រោះថ្នាក់។</p>	4160
020	3	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលបើកបរនៅក្នុងផ្លូវតូច</p> <p>សង្កាត់ឃើញមានអ្នកដំណើរផ្សេងទៀតដើរចូលផ្លូវបើកបរ តើគួរបើកបររបបណាដោយសុវត្ថិភាព? (1)</p> <p>បន្ថយល្បឿនសិនរួចជិះរវាងអ្នកដំណើរផ្សេងទៀតហើយចាកចេញ។ (2)</p> <p>បន្ថយល្បឿនសិនរួចចុះស៊ីផ្លេដើម្បីរំលឹកអ្នកដំណើរផ្សេងទៀតឱ្យចៀសចេញ។ (3)</p> <p>បន្ថយល្បឿនសិនរួចឈប់ចាំឱ្យអ្នកដំណើរផ្សេងទៀតដើរទៅមុនសិន។</p>	4161
021	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ</p> <p>ពេលដែលជួបប្រទះវាយតម្លៃប្រតិបត្តិការដងផ្លូវបានបើកទ្វារវាយតម្លៃប្រតិបត្តិការវីដេអូ តើគួរបើកបររបបណាដោយសុវត្ថិភាព? (1) ប្រយ័ត្នប្រយ័ត្ន</p> <p>រួចរក្សាគម្លាតពីវាយតម្លៃប្រតិបត្តិការដងផ្លូវ</p> <p>រួមទាំងបន្ថយល្បឿនត្រៀមនៃការអាចចតឈប់បានគ្រប់ពេលវេលា (2)</p> <p>ចុះស៊ីផ្លេព្រមទាំងអ្នកបើកបរវាយតម្លៃប្រតិបត្តិការយ៉ាងលឿនបំផុត (3)</p> <p>ផ្លាស់ប្តូរគន្លងផ្លូវក្លាមៗ ជិះចេញយ៉ាងលឿនដើម្បីចៀសវាងការប៉ះទង្គិច</p>	4162
022	3	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលជួបប្រទះវាយតម្លៃប្រតិបត្តិការសង្កាត់បន្ទាន់</p> <p>ដែលកំពុងបំពេញភារកិច្ចជិះកាត់ផ្លូវបំបែកដូចក្នុងវីដេអូ</p> <p>តើគួរបើកបររបបណាដោយសុវត្ថិភាព? (1) បន្ថយល្បឿន</p> <p>រួចជិះគេចវាយតម្លៃប្រតិបត្តិការសង្កាត់បន្ទាន់ និងជិះឱ្យជុតមាត់ច្រកផ្លូវ។ (2)</p> <p>វាយតម្លៃប្រតិបត្តិការសង្កាត់បន្ទាន់ជិះកាត់ក្នុងក្រហមមិនចាំបាច់ត្រូវឈប់ឬជិះចៀសទៅមុនទេ។ (3)</p> <p>លឿនសម្រាប់វាយតម្លៃប្រតិបត្តិការសង្កាត់បន្ទាន់ត្រូវបន្ថយល្បឿនរួចចៀសក្លាមៗ</p> <p>ហើយក៏មិនអាចជិះតាមពីក្រោយដែរ។</p>	4163

លេខសំណួរ	ចម្លើយ	សំណួរ	លេខវីដេអូ
023	2	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ បើសិនក្នុងករណីដែលឃើញអ្នកដំណើរថ្មើរជើងដើរក្រោយរថយន្តក្រុងរួចឆ្លងច្រកតាមចិត្ត តើគួរបើកបរបែបណាដោយសុវត្ថិភាព? (1) បន្ថយល្បឿនបើកយឺតៗ រួចចុះស៊ីស្តេមអ្នកដំណើរថ្មើរជើងចៀសចេញ។ (2) បន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗ រួចសង្កេតមើលចលនារបស់អ្នកដំណើរថ្មើរជើង។ (3) បន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗ តែដោយសារអ្នកដំណើរថ្មើរជើងមិនបានគោរពច្បាប់ ដូច្នោះមិនត្រូវចាំបាច់ចៀសឱ្យអ្នកដំណើរថ្មើរជើងទេ។</p>	4164
024	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលជិះទៅដល់ម៉ាកផ្លូវបានឃើញយានជំនិះដែលនៅខាងមុខលោក ភ្លើងសញ្ញាចាប់ប្រាំងឡើងរួមទាំងមើលមិនឃើញស្ថានភាពនៅខាងមុខ គួរបើកបរបែបណាដោយសុវត្ថិភាព? (1) បន្ថយល្បឿនសិន រួចសង្កេតមើលយានជំនិះឆ្វេងស្តាំប្រាកដថាគ្មានយានជំនិះជិះមក ទើបជិះបន្តទៅមុខ។ (2) ជិះឱ្យជាប់យានជំនិះដែលនៅខាងឆ្វេង ធ្វើជាវនាងយ៉ាង ហើយជិះបន្តទៅមុខ។ (3) បន្តល្បឿនដដែល រួចបន្តជិះទៅមុខ។</p>	4165
025	3	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ក្នុងករណីឃើញរថយន្តដឹកអ្នកដំណើរទេសចរឈប់ចតចាំនៅតាមដងផ្លូវ ដូចក្នុងវីដេអូ តើទម្រង់មួយណាដែលមិនសមស្របជាងគេ? (1) សង្កេតប្រយ័ត្នរថយន្តដឹកអ្នកដំណើរទេសចរដែលចតចាំតាមដងផ្លូវ។ (2) ពេលដែលមានរថយន្តខ្នាតធំបាំងផ្លូវ ដែលធ្វើឱ្យមើលមិនឃើញផ្នែកខាងមុខ គួរតែប្រយ័ត្នប្រយែងផ្លូវដែលមានអ្នកដំណើរថ្មើរជើងឆ្លងកាត់។ (3) ប្រយ័ត្នរថយន្តដឹកអ្នកដំណើរទេសចរដែលចតនៅតាមដងផ្លូវ រួចបន្តទៅមុខក្នុងល្បឿនដដែល។</p>	4166
026	3	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលជិះកាត់ផ្លូវកោងតាមតំបន់ភ្នំ តើគួរបើកបរបែបណាដោយសុវត្ថិភាព? (1) ដើម្បីបត់ផ្លូវកោងយ៉ាងរលូនគួរតែសង្កត់ខ្លួនឱ្យទាប រួចបន្ថែមល្បឿនដើម្បីបើកទៅមុខ។ (2) ចុះស៊ីស្តេមដើម្បីដាស់ភៀនយានជំនិះដែលមកពីទិសម្ខាងទៀតឱ្យជួយចៀស។ (3) នៅផ្លូវកោងត្រូវបន្ថយល្បឿនបើកយឺតៗ រួចសង្កេតមើលរថយន្តដែលមកពីទិសម្ខាងទៀត រួចចៀសវាងនូវការចាប់ប្រាំងទាន់ហាន។</p>	4167
027	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ក្នុងករណីដែលផ្លូវខាងមុខកំពុងជួសជុល រួចយានជំនិះដែលនៅខាងមុខផ្នែកខាងស្តាំផ្លូវប្តូរគន្លងផ្លូវភ្លាមៗ</p>	4168

លេខសំណួរ	ចម្លើយ	សំណួរ	លេខវីដេអូ
		<p>គួរបើកបរបែបណាដោយសុវត្ថិភាព? (1)</p> <p>គួរប្រុងប្រយ័ត្នទិសបើកបររបស់រថយន្តនៅផ្នែកខាងមុខ រួចបន្ថយល្បឿនបើកយឺតៗដើម្បីងាយស្រួលនៅក្នុងការចៀស។ (2)</p> <p>បន្ថែមល្បឿនជិះវ៉ាយានជំនិះខាងមុខយ៉ាងលឿន ដើម្បីចៀសវាងការស្ទះនៅខាងក្រោយ។ (3)</p> <p>មិនបាច់ខ្លាចខ្វល់អំពីទិសបើកបររបស់យានជំនិះខាងមុខ បន្តការបើកបរតាមល្បឿនដែលគឺបានហើយ។</p>	
028	3	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ</p> <p>ក្នុងករណីដែលឃើញរថយន្តខាងមុខអាយ៉ែរថយក្រោយដើម្បីឈប់នៅក្នុង ក្រឡានចំណតរថយន្ត តើគួរបើកបរបែបណាដោយសុវត្ថិភាព? (1)</p> <p>ចុចស៊ីស្តែមរថយន្តខាងមុខបន្ថែមល្បឿនចូលចតនៅក្នុងក្រឡានចំណត រថយន្ត ដើម្បីចៀសវាងការស្ទះនៅផ្នែកខាងក្រោយ។ (2)</p> <p>បន្ថយល្បឿនរួចមិនចាំបាច់ដាក់ភ្លើងសញ្ញាបត់ ឬដាក់មកមើលរង្វង់ស្តាំទេ គឺអាចផ្លាស់ប្តូរគន្លងផ្លូវទៅភ្លាមៗ។ (3)</p> <p>រក្សាគម្លាតសុវត្ថិភាពសិន</p> <p>រួចចតឈប់ចាំរថយន្តនៅខាងមុខបានចតចូលក្នុងក្រឡានចំណតរថយន្តរួច ទើបបើកបន្តទៅមុខ។</p>	4169
029	2	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ</p> <p>បើជួបប្រទះរថយន្តក្រុងដែលមិនមានដាក់ភ្លើងសញ្ញាបត់ រួចផ្លាស់ប្តូរគន្លងផ្លូវនិងបត់ស្តាំភ្លាមៗ តើគួរបើកបរបែបណាដោយសុវត្ថិភាព? (1)</p> <p>ទាន់ពេលដែលរថយន្តក្រុងមិនទាន់ផ្លាស់ប្តូរគន្លងផ្លូវនិងបត់រួចរាល់ គួរតែរើភ្លើងសញ្ញាបត់ស្តាំ រួចជិះវ៉ាវរថយន្តក្រុងពីផ្នែកខាងស្តាំ ហើយបន្តជិះទៅមុខ។ (2) គួរតែរក្សាគម្លាតសុវត្ថិភាពនិងរថយន្តក្រុង រួចបន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗ សង្កេតមើលចលនារបស់រថយន្តក្រុងរួច ទើបជិះបន្ត។ (3) ពេលសង្កេតឃើញរថយន្តក្រុងត្រូវការប្តូរគន្លងផ្លូវ ឬបត់ស្តាំ គួរតែរើភ្លើងសញ្ញាបត់រង្វង រួចវ៉ាវខាងរង្វងទៅ។</p>	4170
030	2	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ជិះកាត់ផ្លូវបំបែកចង់បត់ស្តាំ ជួបប្រទះរថយន្តក្រុងដែលបត់ស្តាំតែមិនបានដាក់ភ្លើងសញ្ញាបត់ដូចក្នុង វីដេអូ គួរបើកបរបែបណាដោយសុវត្ថិភាព? (1)</p> <p>ត្រូវរក្សាល្បឿនឱ្យស្មើនឹងរថយន្តក្រុង រួចអែបគៀកនឹងផ្នែកខាងស្តាំរថយន្តក្រុង បត់ស្តាំជាមួយគ្នា។ (2)</p> <p>បន្ថយល្បឿនបើកតិចៗ រួចរក្សាគម្លាតសុវត្ថិភាពនិងរថយន្តក្រុង ចាំរថយន្តក្រុងបត់រួចទើបបត់ស្តាំបន្ត។ (3) ដាក់ភ្លើងសញ្ញាបត់រង្វង រួចផ្លាស់ប្តូរគន្លងផ្លូវ ជិះវ៉ាវរថយន្តក្រុងពីផ្នែកខាងរង្វងរួចទើបបត់ស្តាំ។</p>	4171
031	3	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលជិះកាត់ផ្លូវបំបែក</p>	4172

លេខសំណួរ	ចម្លើយ	សំណួរ	លេខវីដេអូ
		<p>ឃើញអ្នកជិះម៉ូតូដែលល្មើសច្បាប់បត់រង្វង គួរលើកបររបបណាដោយសុវត្ថិភាព? (1) បន្តល្បឿនដែល រួចជិះកាត់មាត់ផ្លូវ។ (2) ចុះស៊ីឡេឱ្យគេគេចចៀសចេញ។ (3) បន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗរួចត្រៀមនៅការចតឈប់គ្រប់ពេលវេលា។</p>	
032	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ បើសិនជួបប្រទះអ្នកជិះម៉ូតូដែលល្មើសច្បាប់លើកបរដូចក្នុងវីដេអូ តើគួរលើកបររបបណាដោយសុវត្ថិភាព? (1) បន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗ សង្កេតមើលការចលនារបស់យានជំនិះនោះ ហើយត្រៀមនៅការចតឈប់គ្រប់ពេលវេលា។ (2) ឱ្យតែខ្លួនឯងមិនបានល្មើសច្បាប់ យានជំនិះដទៃល្មើសច្បាប់គឺមិនបាច់ខ្លាចខ្លួនទេ។ (3) ឃើញយានជំនិះដែលជិះចេញភ្លាមៗ ត្រូវចុះស៊ីឡេដើម្បីឱ្យគេចៀសចេញ មិនបាច់ត្រៀមនៅការចាប់ប្រឡាំងចតឈប់ទេ</p>	4173
033	3	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលជិះកាត់ផ្លូវបំបែក ចង់បត់រង្វងដូចក្នុងវីដេអូ តើការរៀបរាប់ខាងក្រោមនេះមួយណាខុស? (1) ពេលជិះកាត់មាត់ផ្លូវ គួរតែបន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗ ងាកមុខមើលរង្វងស្តាំសង្កេតមើលយានជំនិះ និងអ្នកដំណើរថ្មីជើងលើដងផ្លូវ ប្រាកដថាសុវត្ថិភាពទើបបត់រង្វង រួមទាំងត្រៀមនៅការចតឈប់គ្រប់ពេលវេលាផងដែរ។ (2) មុនពេលជិះទៅដល់មាត់ផ្លូវបំបែកមុន៣០ម៉ែត្រ គួរតែរំភ្លើងសញ្ញាបត់ ឬបត់បង្ហាញ ជិះទៅដល់ចំណុចកណ្តាលនៃផ្លូវបំបែក ទើបបត់រង្វង។ (3) ពេលជិះទៅដល់ផ្លូវបំបែកមុន៣០ម៉ែត្រ បង្ហាញភ្លើងសញ្ញាបត់ ឬបត់បង្ហាញ រួចគឺអាចបត់បានភ្លាម មិនបាច់បន្ថយល្បឿនទេ។</p>	4174
034	2	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលលើកបរដល់ផ្លូវបំបែកចង់បត់រង្វងដូចក្នុងវីដេអូ តើគួរលើកបររបបណាដោយសុវត្ថិភាព? (1) ជិះជិតដល់ផ្លូវបំបែកមុន៣០ម៉ែត្រ ត្រូវបង្ហាញភ្លើងសញ្ញាបត់ ឬបត់បង្ហាញ រួចប្រាកដថាខាងមុខខាងក្រោយ និងផ្លូវទល់មុខមិនមានយានជំនិះមក មិនបាច់ចាំទៅដល់ចំណុចកណ្តាលនៃផ្លូវបំបែកទើបបត់ទេ ដើម្បីចៀសវាងការស្ទុះនៅផ្នែកខាងក្រោយ។ (2) មុនទៅដល់ផ្លូវបំបែក៣០ម៉ែត្រ គួរតែដាក់ភ្លើងសញ្ញាបត់ ឬបត់បង្ហាញ រួមទាំងបន្ថយល្បឿន ជិះដល់ចំណុចកណ្តាលនៃផ្លូវបំបែកប្រាកដថាខាងមុខខាងក្រោយនិងផ្លូវ ទល់មុខមិនមានយានជំនិះឬអ្នកដំណើរថ្មីជើងទើបបត់រង្វង ។ (3)</p>	4175

លេខសំណួរ	ចម្លើយ	សំណួរ	លេខវីដេអូ
		មុនទៅដល់ផ្លូវបំបែក៣០ម៉ែត្រ ត្រូវបង្ហាញភ្លើងសញ្ញាបត់ ឬបត់ដៃបង្ហាញរួចបន្ថយល្បឿនជិះទៅដល់ផ្លូវដែលអ្នកដំណើរធ្វើរដឹងឆ្លងកាត់ ប្រាកដមើលថាមិនមានយានជំនិះ ឬអ្នកដំណើរគឺអាចបត់ឆ្វេងភ្លាមៗ។	
035	2	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលជិះកាត់ទៅដល់មាត់ផ្លូវដែលមានបរិវេណម៉ូតូចាំបត់ ត្រូវបើកបររបបណាដោយសុវត្ថិភាព? (1) ត្រូវបន្ថយល្បឿនសិន រួចចុចស៊ីឡេដើម្បីដាស់ភ្លើងម៉ូតូដែលនៅក្នុងបរិវេណរង់ចាំការបត់ឲ្យជួយ ចៀសចេញ។ (2) ត្រូវបន្ថយល្បឿនសិន រួចប្រយ័ត្នម៉ូតូដែលនៅក្នុងបរិវេណរង់ចាំបត់។ (3) បន្តល្បឿនដដែល និងជិះរាងម៉ូតូដែលឈប់រង់ចាំ ហើយជិះឆ្លងកាត់មាត់ផ្លូវភ្លាមៗ។	4176
036	2	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូពេលបើកបរលើផ្លូវកោង តើការរៀបរាប់ខាងក្រោមមួយណាខុស? (1) គួរតែមានគំនិតបង្ការនៃការបើកបរ មុននឹងចូលទៅដល់ផ្លូវកោងគួរតែបន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗ រួចត្រៀមស្មានថានៅផ្លូវបន្តនេះអាចនឹងមានវត្តមានរាងចេញមក។ (2) គួរតែបន្ថែមល្បឿនជិះកាត់ ដើម្បីចៀសវាងល្បឿនយឺតពេកធ្វើឲ្យយានជំនិះនៅខាងក្រោយបុកបន្ត។ (3) គួរតែប្រយ័ត្នគ្រប់ពេលវេលា គិតថាយានជំនិះដែលនៅទិសទល់មុខអាចនឹងល្មើសច្បាប់ជិះហួសកំនួស បែងចែកទិស។	4177
037	1	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលជួបប្រទះផ្លូវដែលកំពុងជួសជុល គួរធ្វើបែបណាដែលសមស្របជាង? (1) បន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗឆ្លងកាត់។ (2) គួរតែបន្ថែមល្បឿនអែបឆ្វេងជិះយ៉ាងលឿន ដើម្បីចៀសពីវត្តមាន។ (3) គួរបន្ថែមល្បឿនជិះកាត់យ៉ាងលឿន ដើម្បីចៀសវាងការស្ទុះចរាចរណ៍។	4178
038	3	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលដែលកំពុងបើកបរទទួលបានទូរសព្ទខ្លួនលេច តើគួរធ្វើបែបណាដែលសមស្របជាង? (1) ជិះម៉ូតូបណ្តើរលើកទូរសព្ទបណ្តើរ ដើម្បីចៀសវាងមិនបានទាន់ពេលនៃទូរសព្ទសំខាន់។ (2) គួរតែយកទូរសព្ទមកមើលថាអ្នកណាខ្លួនមក បើសិនជាទូរសព្ទសំខាន់ទើបលើក។ (3) គួរតែចតឈប់នៅតាមដងផ្លូវក្នុងទីតាំងដែលមានសុវត្ថិភាព រួចពន្លត់ភ្លើងហើយចាំលើកទូរសព្ទ។	4179
039	2	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ	4180

លេខសំណួរ	ចម្លើយ	សំណួរ	លេខវីដេអូ
		<p>បើសិនជួបប្រទះអ្នកជិះម៉ូតូនៅខាងមុខកំពុងលើកទូរសព្ទ តើគួរធ្វើបែបណាទើបសមស្រប? (1)</p> <p>ចុចស៊ីផ្លេដើម្បីដាស់តឿនគេឲ្យប្រុងប្រយ័ត្នសុវត្ថិភាព។ (2)</p> <p>បន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗ រួចសង្កេតមើលឃានជំនិះខាងមុខ និងឆ្វេងស្តាំប្រាកដថាមានសុវត្ថិភាពទើបជិះវាទៅមុខ។ (3)</p> <p>យកទូរសព្ទដេញតាមថតដើម្បីប្រមូលយកភស្តុតាង រួចរាយការណ៍ទៅសមត្ថកិច្ច។</p>	
040	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ បើសិនជានៅពេលភ្លើងខៀវឃើញរថយន្តនៅខាងមុខផ្នែកខាងឆ្វេងចាប់ប្រាំងបន្ថយល្បឿន តើការរៀបរាប់ខាងក្រោមមួយណាខុស? (1)</p> <p>សង្កេតមើលភ្លើងសញ្ញា រួចជិះឆ្លងបត់ផ្លូវ។ (2) អាចនឹងមានមនុស្សឬឃានជំនិះ ឬសត្វរត់ចូលផ្លូវបើកបរ យើងគួរតែត្រៀមនៅក្នុងការចាប់ប្រាំងនឹងបន្ថយល្បឿនគ្រប់ពេលវេលា។ (3) នៅតាមដងផ្លូវអាចនឹងមានវត្តារាំង ឬកំពុងជួសជុល យើងគួរតែបន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗប្រុងប្រយ័ត្នប្រយោល។</p>	4181
041	2	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលជិះឆ្លងកាត់ផ្លូវមាត់ច្រកដែលមានភ្លើងសញ្ញាតែនៅខាងមុខផ្នែកខាងឆ្វេងមានរថយន្តបាំងធ្វើឲ្យមើលមិនឃើញស្ថានភាពនៅខាងមុខ តើគួរបើកបររបៀបណាឲ្យសមស្រប? (1)</p> <p>ប្រុងប្រយ័ត្នប្រយោលចំពោះផ្លូវនៅខាងមុខប្រាកដថាសុវត្ថិភាពហើយ គឺជិះត្រង់បាន។ (2)</p> <p>ទិដ្ឋភាពផ្លូវខាងមុខអាចនឹងត្រូវឃានជំនិះខាងមុខបាំង ត្រូវប្រុងប្រយ័ត្នប្រយោលឃានជំនិះទិសផ្ទុយអាចនឹងបត់ឆ្វេង។ (3)</p> <p>នៅពេលភ្លើងខៀវមានន័យថា ឃានជំនិះរបស់ខ្ញុំមានសិទ្ធិនៅក្នុងការឆ្លងកាត់ ដូច្នោះអាចទៅត្រង់បាន។</p>	4182
042	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ប្រសិនបើជួបប្រទះករណីមានម៉ូតូខាងឆ្វេងជិះវាយើង តើគួរធ្វើបែបណាដោយសមស្រប? (1)</p> <p>ត្រូវរក្សាគម្លាតនឹងម៉ូតូខាងមុខដែលអាចចាប់ប្រាំងចតឈប់បានគ្រប់ពេលវេលា។ (2) ប្រុងប្រយ័ត្នប្រយោលឃានជំនិះនៅខាងមុខ រួចអាចជិះវាពីផ្នែកខាងឆ្វេងទៅផុតបាន។ (3)</p> <p>ដើម្បីចៀសវាងការប៉ះទង្គិច គួរតែចុចស៊ីផ្លេដើម្បីឲ្យភាគីម្ខាងទៀតគេចចេញ។</p>	4183
043	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ នៅតាមផ្លូវឃើញឃានជំនិះនៅខាងមុខផ្នែកខាងឆ្វេងចាប់ប្រាំងបន្ថយល្បឿនភ្លាមៗ តើការពិពណ៌នាខាងក្រោមមួយណាត្រឹមត្រូវ? (1)</p>	4184

លេខសំណួរ	ចម្លើយ	សំណួរ	លេខវីដេអូ
		<p>ប្រយ័ត្នប្រយោជន៍យានជំនិះដែលនៅខាងមុខផ្នែកខាងឆ្វេងក្រៀមនៃការចាប់ប្រាំងបន្ថយល្បឿន។ (2)</p> <p>បើកខិតខាងស្តាំហើយបន្ថយល្បឿនឆ្លងផុត</p> <p>ដើម្បីចៀសវាងនឹងគ្រោះថ្នាក់ដែលអាចកើតមានឡើង។ (3)</p> <p>ចុចស៊ីផ្លេដើម្បីរំលឹកយានជំនិះនៅខាងមុខផ្នែកខាងឆ្វេងហើយបន្ថែមល្បឿនឆ្លងកាត់។</p>	
044	3	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ</p> <p>ប្រសិនបើជួបយានជំនិះខាងមុខរ៉ឺម៉កសញ្ញាបត់ហើយបត់ស្តាំភ្លាមៗ តើគួរធ្វើបែបណាដោយសមស្រប? (1) វាងមកខាងឆ្វេងចៀសឆ្ងាយពីគ្រោះថ្នាក់។ (2) បន្ថែមល្បឿនទៅក្រុងដើម្បីឆ្លងផុត។ (3) បន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗ និងក្រៀមនៃការអាចចតឈប់បាននៅគ្រប់ពេលវេលា។</p>	4185
045	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ</p> <p>ប្រសិនបើប្រទះផ្លូវទល់មុខមានម៉ូតូបត់ឆ្វេងភ្លាមៗដើម្បីចូលទៅក្នុងហ្គារ៉ាសសាំង តើគួរធ្វើបែបណាដោយសមស្រប? (1)</p> <p>ប្រយ័ត្នប្រយោជន៍យានជំនិះដែលនៅខាងមុខគ្រប់ពេលវេលាក្រៀមនៃការចាប់ប្រាំងបន្ថយល្បឿន។ (2)</p> <p>ផ្លូវទៅក្រុងមានសិទ្ធិជំនិះផ្លូវដែលបត់ដូចច្នោះគួរទៅក្រុងដើម្បីឆ្លងកាត់។ (3)</p> <p>ប្រញាប់ជិះអែបខាងឆ្វេងចៀសវាងការប៉ះទង្គិចនឹងយានជំនិះ។</p>	4186
046	2	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ</p> <p>ពេលជិះឆ្លងកាត់មាត់ផ្លូវដែលមិនមានភ្លើងសញ្ញាហើយឃើញម៉ូតូដែលនៅខាងមុខមានភ្លើងចាប់ប្រាំងភ្លឺឡើង តើគួរធ្វើបែបណាដោយសមស្រប? (1)</p> <p>ពេលជិះកាត់មាត់ផ្លូវដែលមិនមានភ្លើងសញ្ញាអាចនឹងជួបប្រទះនឹងយានជំនិះផ្សេងៗជិះកាត់ទទឹងដូច្នោះអ្នកដែលដល់មាត់ច្រកផ្លូវមុន គឺមានសិទ្ធិជិះទៅមុន។ (2)</p> <p>ក្រៅពីត្រូវប្រយ័ត្នប្រយោជន៍យានជំនិះដែលនៅផ្នែកខាងមុខហើយក៏ត្រូវប្រយ័ត្នប្រយោជន៍យានជំនិះដែលជិះកាត់ទទឹងដែរ។ (3)</p> <p>ពេលដែលជួបប្រទះមានយានជំនិះជិះកាត់ទទឹងយានជំនិះនៅផ្នែកខាងឆ្វេងគួរតែឱ្យយានជំនិះនៅផ្នែកខាងស្តាំជិះទៅមុន ដូច្នោះយើងមិនបាច់ចតឈប់ឱ្យគេជិះទៅមុនទេ។</p>	4187
047	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ</p> <p>ពេលឆ្លងកាត់មាត់ច្រកដែលមានភ្លើងសញ្ញាភ្លឺភ្លែតហើយជួបប្រទះយានជំនិះជិះកាត់ទទឹង តើគួរធ្វើបែបណាដោយសមស្រប? (1)</p>	4188

លេខសំណួរ	ចម្លើយ	សំណួរ	លេខវីដេអូ
		<p>ពេលជួបប្រទះភ្លើងសញ្ញាពណ៍លឿងភ្លើងភ្លែត គួរតែបន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗហើយឆ្លងកាត់យ៉ាងប្រុងប្រយ័ត្ន។ (2)</p> <p>បន្ថែមល្បឿនឆ្លងកាត់។ (3)</p> <p>ពេលដែលយានជំនិះជិះកាត់ផ្លូវភ្លើងសញ្ញាពណ៍លឿងភ្លើងភ្លែតគឺមានសិទ្ធិឆ្លងកាត់ទៅមុន ដូច្នោះគួរតែជិះត្រង់ឆ្លងកាត់ទៅ។</p>	
048	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលបើកបរនៅលើដងផ្លូវដែលមានពន្លឺមិនគ្រប់គ្រាន់ រួចជិះកាត់មាត់ច្រកដែលមានភ្លើងសញ្ញាភ្លើងភ្លែត តើទង្វើម៉ូតូខាងក្រោមមួយណាសមស្របជាង? (1)</p> <p>នៅពេលមេឃងងឹតគួរតែបើកចង្កៀងខាងមុខ ហើយប្រយ័ត្នប្រយែងនៅតាមដងផ្លូវថាមានវត្ថុរារាំងរឺអត់? (2)</p> <p>ប្រយ័ត្នប្រយែងនៅតាមដងផ្លូវដែលកំពុងជិះ ប្រាកដថាសុវត្ថិភាពហើយគឺអាចជិះត្រង់ទៅបាន។ (3)</p> <p>ពេលឆ្លងកាត់មាត់ច្រកដែលមានយានជំនិះជិះកាត់ទទឹង គួរចុចស៊ីឡេដើម្បីឱ្យភាគីម្ខាងទៀតគេចចេញ។</p>	4189
049	3	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលជិះកាត់ផ្លូវមាត់ច្រកដែលមានភ្លើងសញ្ញាភ្លើងភ្លែត ហើយជួបប្រទះរថយន្តនៅខាងមុខ មានភ្លើងសញ្ញាចាប់ប្រាំងលោតឡើង តើការរៀបរាប់ខាងក្រោមមួយណាខុស? (1)</p> <p>ពេលជួបប្រទះភ្លើងសញ្ញាពណ៍លឿងលោតភ្លើងភ្លែត គួរតែបន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗឆ្លងកាត់យ៉ាងប្រុងប្រយ័ត្ន។ (2)</p> <p>ក្រៅពីត្រូវប្រុងប្រយែងស្ថានភាពនៅខាងមុខហើយ ចំពោះយានជំនិះផ្លូវទល់មុខនិងយានជំនិះដែលជិះកាត់ទទឹង ក៏ត្រូវប្រុងប្រយែងដែរ។ (3) ជាយានជំនិះទៅត្រង់ដូចគ្នា តែយានជំនិះនៅខាងឆ្វេងគួរតែចតឈប់ឱ្យយានជំនិះនៅខាងស្តាំជិះទៅ មុន ដូច្នោះខ្ញុំគួរតែចៀសឱ្យរថយន្តខាងស្តាំជិះទៅមុនសិន។</p>	4190
050	2	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលឆ្លងកាត់មាត់ច្រកដែលមានភ្លើងសញ្ញាពណ៍លឿងភ្លើងភ្លែត ហើយជួបប្រទះរថយន្តនៅខាងមុខមានភ្លើងសញ្ញាចាប់ប្រាំងលោតភ្លើងឡើង តើគួរធ្វើបែបណាដោយសមស្រប? (1)</p> <p>យានជំនិះខ្ញុំជិះនៅលើដងផ្លូវដែលមានភ្លើងសញ្ញាពណ៍លឿងលោតភ្លើងភ្លែត ដូច្នោះគឺមានសិទ្ធិជិះត្រង់ទៅមុន។ (2)</p> <p>ក្រៅពីត្រូវប្រុងប្រយ័ត្នស្ថានភាពនៅខាងមុខ យានជំនិះនៅផ្លូវទល់មុខនិងកាត់ទទឹងក៏ត្រូវប្រុងប្រយ័ត្នដូចគ្នា។ (3)</p> <p>ពេលជិះឆ្លងកាត់ផ្លូវមាត់ច្រកយានជំនិះទាំងអស់គឺបានបន្ថយល្បឿន</p>	4191

លេខសំណួរ	ចម្លើយ	សំណួរ	លេខវីដេអូ
		ហើយចំពោះម៉ូតូគឺអាចបត់បែនបានល្អគួរតែបន្ថែមល្បឿនហើយជិះកាត់ទៅមុន។	
051	2	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ប្រសិនបើប្រទះនឹងម៉ូតូដែលមិនបានវែក្លើងសញ្ញាបត់រួចជិះចូលមកគន្លងផ្លូវរបស់ខ្លួន តើគួរធ្វើបែបណាដោយសមស្រប? (1) ចុចស៊ីផ្លេហើយជិះបណ្តើរទៅមុន ឱ្យភាគីម្ខាងទៀតគេចចេញទៅ។ (2) បន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗរួចត្រៀមនៅការចាប់ប្រាំងគ្រប់ពេលវេលា។ (3) ចៀសវាងនៃការប៉ះទង្គិច ដូច្នោះគួរតែចៀសមកខាងស្តាំប្រញាប់ជិះផុតទៅ។</p>	4192
052	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ជួបប្រទះរថយន្តផ្នែកខាងស្តាំមានភ្លើងសញ្ញាចាប់ប្រាំងលោតឡើង តើគួរធ្វើបែបណាដោយសមស្រប? (1) កន្លែងដែលបាត់មើលមិនឃើញ អាចនឹងមានមនុស្ស ឡាន ឬសត្វរត់ចូលមកក្នុងគន្លងផ្លូវ យើងគួរតែត្រៀមនៅការចាប់ប្រាំងបន្ថយល្បឿនបានគ្រប់ពេលវេលា។ (2) អាចនឹងថាមនុស្សនៅផ្នែកខាងស្តាំត្រៀមចតរថយន្តនៅតាមចំព្រើមផ្លូវ ដូច្នោះយើងគ្រាន់តែជិះបន្តទៅមុខគឺបានហើយ។ (3) ប្រញាប់ជិះអៀបឆ្ងោង ចៀសវាងនៅការប៉ះទង្គិចជាមួយយានជំនិះដែលជិះចូលគន្លងផ្លូវភ្លាមៗ។</p>	4193
053	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ប្រសិនបើប្រទះរថយន្តនៅផ្លូវខាងឆ្វេងដែលនៅក្នុងបរិវេណគន្លងផ្លូវ ល្បឿនលឿនវែក្លើងសញ្ញាបត់ តើគួរធ្វើដូចបែបណា? (1) មុនជិះទៅដល់មាត់ច្រកផ្លូវ គួរតែប្រុងប្រយ័ត្នរថយន្តនៅក្នុងបរិវេណល្បឿនលឿន ត្រៀមនៅក្នុងការបន្ថយល្បឿនឬចតឈប់។ (2) ចុចស៊ីផ្លេជាប់ៗ ដើម្បីទប់ស្កាត់រថយន្តនៅក្នុងគន្លងផ្លូវល្បឿនលឿនជិះចូល។ (3) ប្រាកដថាខ្លួនឯងសុវត្ថិភាព គឺអាចបន្តការធ្វើដំណើរទៅមុខបាន។</p>	4194
054	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ប្រសិនបើប្រទះរថយន្តនៅគន្លងផ្លូវខាងឆ្វេងបានបង្ហាញភ្លើងសញ្ញាបត់ ដូចក្នុងវីដេអូ តើទង្វើខាងក្រោមមួយណាខុស? (1) ឱ្យតែយកចិត្តទុកដាក់ប្រុងប្រយ័ត្ននៅផ្លូវខាងមុខមានរថយន្តមកឬអត់ គឺបានហើយ។ (2) ប្រុងប្រយ័ត្ននៅជិតខាង ហើយត្រៀមនៅការចាប់ប្រាំង។ (3) ក្រោយពីត្រូវប្រុងប្រយ័ត្នពីផ្នែកខាងមុខហើយ រថយន្តនៅជិតខាងត្រូវប្រុងប្រយ័ត្នផងដែរ។</p>	4195
055	3	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ	4196

លេខសំណួរ	ចម្លើយ	សំណួរ	លេខវីដេអូ
		<p>ពេលចាប់ផ្តើមជិះចេញពីមាត់ច្រកដែលមានភ្លើងសញ្ញា តើគួរប្រុងប្រយ័ត្នអ្វីខ្លះ ខាងក្រោមមួយណាត្រឹមត្រូវ? (1)</p> <p>ប្រុងប្រយ័ត្នត្រឹមភ្លើងស្តុបគឺបានហើយ</p> <p>ភ្លើងខៀវមានន័យថាអាចទៅបាន។ (2)</p> <p>ឃើញភ្លើងខៀវលោតឡើងគឺត្រូវឆ្លងកាត់យ៉ាងប្រុងប្រយ័ត្ន ទើបមិនត្រូវរថយន្តខាងក្រោយស៊ីផ្លេ។ (3)</p> <p>ភ្លើងខៀវមានន័យថាអាចឆ្លងកាត់បាន</p> <p>តែក៏ត្រូវប្រុងប្រយ័ត្នថាយានជំនិះជិះកាត់ភ្លើងក្រហមឬអត់។</p>	
056	3	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលចាំភ្លើងក្រហមនៅមាត់ច្រកផ្លូវ តើខាងក្រោមមួយណាត្រឹមត្រូវ? (1)</p> <p>អាចប្រើពេលដែលចាំភ្លើងក្រហមនេះតែកមើលទូរស័ព្ទ។ (2)</p> <p>មើលថានៅជុំវិញមានផ្លាកពាណិជ្ជកម្មថ្មីឬទេ? (3)</p> <p>មុនពេលបើកទៅមុខ</p> <p>គួរតែដាក់មើលឆ្វេងស្តាំប្រយ័ត្នប្រយែងមានយានជំនិះដែលល្មើសច្បាប់ឬអត់?</p>	4197
057	2	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ</p> <p>ពេលឆ្លងកាត់មាត់ផ្លូវដែលមានយានជំនិះល្មើសច្បាប់ តើខាងក្រោមមួយណាត្រឹមត្រូវ? (1) គួរតែបន្ថែមល្បឿនជិះកាត់ រួចចុះស៊ីផ្លេជាប់ៗគ្នា</p> <p>ដើម្បីព្រមានយានជំនិះដែលល្មើសច្បាប់ឱ្យគេចចេញ។ (2)</p> <p>ពេលជិះកាត់មាត់ផ្លូវ គួរតែប្រយ័ត្នយានជំនិះដទៃទៀត ហើយត្រៀមក្នុងការបន្ថយល្បឿននិងចតឈប់។ (3)</p> <p>បន្ថែមល្បឿនតាមជិតរថយន្តខ្នាតធំ</p> <p>ដើម្បីឆ្លងកាត់មាត់ច្រកយ៉ាងរលូន។</p>	4198
058	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ</p> <p>ប្រសិនបើមានករណីម៉ូតូបត់ស្តាំពេលភ្លើងក្រហមដូចនៅក្នុងវីដេអូ តើគួរធ្វើបែបណា? (1) ពេលជួបប្រទះមាត់ផ្លូវ គួរតែបន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗ រួចសង្កេតយានជំនិះនៅជុំវិញ ត្រៀមនៅការចតឈប់បានគ្រប់ពេលវេលា។ (2)</p> <p>ម៉ូតូដែលបត់ស្តាំពេលភ្លើងក្រហមល្មើសច្បាប់មុន ដូច្នោះខ្ញុំអាចបន្តការជិះទៅមុខបាន។ (3)</p> <p>ដើម្បីទប់ស្កាត់ម៉ូតូដែលល្មើសច្បាប់</p> <p>ខ្ញុំគួរតែដណ្តើមជិះទៅមុនឱ្យភាគីនោះចៀសចេញ។</p>	4199
059	2	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូពេលជិះដល់មាត់ផ្លូវដែលមានភ្លើងសញ្ញាហើយមានយានជំនិះឆ្លងកាត់ដូចក្នុងវីដេអូ តើខាងក្រោមមួយណាត្រឹមត្រូវ? (1)</p> <p>ដើម្បីសុវត្ថិភាពគួរតែមើលទៅគ្រង់ ហើយប្រយ័ត្នអំពីស្ថានភាពនៅឆ្ងាយ។</p>	4200

លេខសំណួរ	ចម្លើយ	សំណួរ	លេខវីដេអូ
		(2) ក្រៅពីប្រុងប្រយ័ត្ននៅស្ថានភាពខាងមុខហើយ រថយន្តកាត់ទទឹងក៏ត្រូវប្រុងប្រយ័ត្នផងដែរ។ (3) ឲ្យតែខ្លួនឯងមិនបានល្មើសច្បាប់ អាចជិះបន្តទៅមុខបាន។	
060	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលជិះកាត់ផ្លូវមាត់ច្រកហើយចង់បត់ឆ្វេង សង្កេតឃើញថានៅខាងក្រោយផ្នែកខាងឆ្វេងមានរថយន្តបើកមក តើការរៀបរាប់ខាងក្រោមមួយណាត្រឹមត្រូវ? (1)</p> <p>ពេលបត់គួរតែរំភ្លើងសញ្ញាបត់មុន រួចរងកមើលកញ្ចក់មើលក្រោយ ហើយដាក់មុខមើលផងដែរ។ (2)</p> <p>គ្រាន់តែរំភ្លើងសញ្ញាបត់ដាស់ភ្លើងយានជំនិះដទៃគឺបានហើយ អាចបត់បានភ្លាមៗ។ (3) ដើម្បីបត់ឆ្វេងដោយរលូន អាចជិះហួសគំនូសបែងចែកទិស។</p>	4201
061	2	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ មានរថយន្តមកពីខាងឆ្វេងដែលជាទិសផ្ទុយល្មើសច្បាប់ជិះហួសគំនូសបែងចែកទិស តើគួរបើកបររបបណាដោយសមស្រប? (1)</p> <p>ព្រោះភាគីដទៃជាអ្នកល្មើសច្បាប់ ដូច្នេះត្រូវចុចស៊ីឆ្លេជាប់ៗគ្នាដើម្បីឲ្យភាគីនោះគេចចេញទៅ។ (2)</p> <p>បន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗ រួចត្រៀមនៅការចតឈប់បានគ្រប់ពេលវេលា។ (3) ដើម្បីទប់ស្កាត់ភាគីនោះល្មើសច្បាប់ ដូច្នេះខ្ញុំត្រូវដណ្តើមជិះទៅមុន ដើម្បីឲ្យភាគីនោះគេចចេញទៅ។</p>	4202
062	3	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលរថយន្តនៅខាងឆ្វេងដែលជាទិសផ្ទុយមិនបានរំសញ្ញាភ្លើងបត់ជិះវា រថយន្តដោយមិនមានរក្សាគម្លាត តើធ្វើបែបណាដោយសមស្រប? (1)</p> <p>ប្រុងប្រយ័ត្នផ្លូវខាងមុខបើកដោយសុវត្ថិភាពនៅក្នុងផ្លូវរបស់ខ្លួន គឺមិនមានគ្រោះថ្នាក់ទេ។ (2) ផ្លូវតូចហើយយានជំនិះច្រើន ដូច្នេះត្រូវចុចស៊ីឆ្លេជាប់ៗគ្នា ដើម្បីរំលឹកអ្នកដទៃឲ្យប្រុងប្រយ័ត្ន។ (3)</p> <p>ក្រៅពីប្រុងប្រយ័ត្នផ្នែកខាងមុខនៃយានជំនិះ ក៏ត្រូវប្រុងប្រយ័ត្នមើលកញ្ចក់មើលក្រោយ ត្រៀមនឹងនៅការបន្ថយល្បឿនផងដែរ។</p>	4203
063	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ឆ្លងកាត់មាត់ផ្លូវហើយនៅទិសខាងឆ្វេងមានយានជំនិះបើកមក តើការរៀបរាប់ខាងក្រោមមួយណាត្រឹមត្រូវ? (1)</p> <p>បើកបរនៅក្នុងផ្លូវដែលមានយានជំនិះច្រើន អាចបិទបាំងមើលមិនឃើញច្រើនកន្លែង គួរប្រុងប្រយ័ត្នថាមានយានជំនិះឬអ្នកដំណើរថ្មើរជើងដើរចេញពីចន្លោះ យានជំនិះឬទេ។ (2) នៅពេលដែលស្ទះចរាចរណ៍ គួរតែចាប់យកពេលវេលាបន្ថែមល្បឿនជិះឆ្លងកាត់</p>	4204

លេខសំណួរ	ចម្លើយ	សំណួរ	លេខវីដេអូ
		ទើបមិនបណ្តាលឱ្យស្ទុះឡាន។ (3) ខ្ញុំមានសិទ្ធិនៅការប្រើប្រាស់ផ្លូវមុន ដូច្នោះគួរតែដណ្តើមជិះទៅមុន ដើម្បីឱ្យភាគីដទៃគេចចេញ។	
064	2	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ</p> <p>ពេលបើកបរនៅក្នុងចន្លោះឃ្លានជំនិះស្រាប់តែមានអ្នកដំណើរផ្ទេរជើងដើរចេញមក គួរធ្វើបែបណាទើបសមស្រប? (1)</p> <p>ព្រោះអ្នកដំណើរផ្ទេរជើងលើសច្បាប់ដើរហួសគំនូសបែងចែកទិសដូច្នោះអាចចុះសិរីផ្លូវឱ្យយូរ ហើយបន្ថែមល្បឿនឆ្លងកាត់។ (2)</p> <p>បន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗ សង្កេតចលនារបស់អ្នកដំណើរផ្ទេរជើងនិងត្រៀមការចតឈប់គ្រប់ពេលវេលា។ (3)</p> <p>ព្រោះអ្នកដំណើរផ្ទេរជើងដើរនិយាយទូរសព្ទយ៉ាងយកចិត្តទុកដាក់ ហើយមិនបានសង្កេតមើលស្ថានភាពផ្លូវផ្ទាល់ ដូច្នោះមិនចាំបាច់ត្រូវចៀសឱ្យគេទេ។</p>	4205
065	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ</p> <p>នៅក្នុងអំឡុងពេលបើកបរស្រាប់តែអ្នកដំណើរផ្ទេរជើងដើរឆ្លងកាត់ផ្តល់តាមអំពើចិត្ត តើគួរធ្វើបែបណាដោយសមស្រប? (1)</p> <p>បន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗ សង្កេតមើលចលនារបស់អ្នកដំណើរផ្ទេរជើងនិងត្រៀមនៅការចតឈប់គ្រប់ពេលវេលា។ (2)</p> <p>អ្នកដំណើរផ្ទេរជើងមិនបានគោរពតាមវិន័យដើរលើគំនូសឆ្លងកាត់ផ្លូវរបស់អ្នកដំណើរផ្ទេរជើង ដូច្នោះត្រូវចុះសិរីផ្លូវជាប់ៗគ្នា ដើម្បីឱ្យអ្នកដំណើរផ្ទេរជើងគេចចេញពីផ្លូវ។ (3)</p> <p>អ្នកដំណើរផ្ទេរជើងដែលឆ្លងផ្តល់យឺតៗ ដើម្បីសន្សំពេលវេលាគួរតែបន្ថែមល្បឿនជិះឆ្លងកាត់។</p>	4206
066	3	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ</p> <p>អ្នកដំណើរផ្ទេរជើងក្រោយចុះពីរថយន្តក្រុងដើរឆ្លងកាត់ផ្លូវតាមអំពើចិត្ត តើគួរធ្វើបែបណា? សូមជ្រើសរើសចម្លើយដែលត្រឹមត្រូវ។ (1)</p> <p>អ្នកដំណើរផ្ទេរជើងមិនបានគោរពតាមវិន័យដើរលើគំនូសឆ្លងកាត់ផ្លូវរបស់អ្នកដំណើរផ្ទេរជើង ដូច្នោះត្រូវចុះសិរីផ្លូវជាប់ៗគ្នា ដើម្បីឱ្យគេចចេញពីផ្លូវ។ (2) នៅពេលមេឃភ្លៀងផ្តល់អិល ដើម្បីចៀសវាងការចាប់ប្រាំងទាន់ហានិភ័យបណ្តាលឱ្យដួលអិល គួរតែបន្ថែមល្បឿនជិះឆ្លងកាត់។ (3)</p> <p>នៅពេលមេឃភ្លៀងផ្តល់អិលត្រូវបន្ថយល្បឿនឃ្លានជំនិះ ហើយប្រុងប្រយ័ត្នសង្កេតមើលចលនារបស់អ្នកដំណើរផ្ទេរជើងត្រៀមមុននៃការចតឈប់។</p>	4207
067	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជាម៉ូតូ</p> <p>ពេលដួបប្រទះអ្នកដំណើរផ្ទេរជើងដែលដើរមើលទូរសព្ទឆ្លងកាត់មាត់ច្រកផ្លូវ តើអ្នកគួរធ្វើដូចម្តេច? (1)</p>	4208

លេខសំណួរ	ចម្លើយ	សំណួរ	លេខវីដេអូ
		ត្រូវត្រៀមវិធានការចាំបាច់ដូចជាការបន្ថយល្បឿននិងត្រៀមនៃការចតឈប់។ (2) ចុចស៊ីផ្លេនិងស្រែកដាស់តឿន។ (3) ចាប់ប្រៀងភ្លាមៗបញ្ជាក់ៗអ្នកដើរចុចទូរស័ព្ទ។	
068	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូពេលជួបប្រទះម៉ូតូបត់ឆ្វេងដែលមិនបានគោរពតាមច្បាប់តើអ្នកគួរធ្វើដូចម្តេច? (1)</p> <p>ត្រូវត្រៀមវិធានការចាំបាច់ដូចជាការបន្ថយល្បឿននិងត្រៀមចតឈប់។ (2) ចុចស៊ីផ្លេនិងស្រែកដាស់តឿន។ (3) ចាប់ប្រៀងភ្លាមៗដើម្បីបញ្ជាក់អ្នកជិះម៉ូតូដែលល្មើសច្បាប់។</p>	4209
069	2	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូនៅក្នុងរយៈពេលបើកបរលើសិនជួបប្រទះយានជំនិះប្រភេទធំបានបង្ហាញភ្លើងសញ្ញាបត់ តើអ្នកគួរធ្វើបែបណា? (1)</p> <p>បន្ថែមល្បឿនជិះរ៉ាវថយន្តនោះ។ (2)</p> <p>បន្ថយល្បឿននិងរក្សាគម្លាតសុវត្ថិភាព។ (3)</p> <p>ប្រញាប់បន្ថែមល្បឿនរ៉ាវថយន្តនោះ និងចុចស៊ីផ្លេរដើម្បីដាស់តឿន។</p>	4210
070	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូក្នុងអំឡុងពេលបើកបរលើសិនជួបប្រទះយានជំនិះដែលជិះទទឹមគ្នាធ្វើឱ្យមើលមិនឃើញស្ថានភាពខាងមុខ តើគួរធ្វើបែបណា? (1)</p> <p>ប្រយ័ត្នភ្លើងសញ្ញានិងយកចិត្តទុកដាក់នៅលើបរិវេណដែលមើលមិនឃើញថាមានយានជំនិះបើកមកឬអត់</p> <p>ត្រូវត្រៀមទង្វើបើកបរដែលប្រកបដោយភាពបង្ការ។ (2)</p> <p>នៅពេលភ្លើងខៀវគឺមានសិទ្ធិធំនៃការបើកបរដូច្នោះគឺត្រូវបន្ថែមល្បឿនឆ្លងកាត់ ដើម្បីចៀសវាងភ្លើងសញ្ញាផ្លាស់ប្តូរ។ (3) បន្តការឆ្លងកាត់ផ្លូវភ្លាមៗហានិភ័យនៃឧប្បត្តិហេតុគឺទាបទេ។</p>	4211
071	2	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូពេលឃើញរថយន្តខ្នាតធំបត់ស្តាំតែវែកភ្លើងសញ្ញាបត់ឆ្វេងវិញតើត្រូវមានគំនិតបែបណាដែរ? (1)</p> <p>រថយន្តខ្នាតធំត្រូវបត់ស្តាំប្រហែលជាវែកភ្លើងសញ្ញាបត់ខុសខាងតែប៉ុណ្ណោះ។ (2) រថយន្តខ្នាតធំត្រូវបត់ឆ្វេងតែដោយសារការរលកដំបូងមានបរិមាណធំដូច្នោះត្រូវការខិតមកខាងស្តាំសិន។ (3)</p> <p>ភ្លើងសញ្ញាបត់វែងខុសគឺមិនអាចចៀសបានទេ</p> <p>ត្រូវមើលនៅលើទិសនិងបរិវេណដែលរថយន្តខ្នាតធំជិះកាត់ទើបអាចដឹងថាបត់ទៅទិសខាងណា។</p>	4212
072	2	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូប្រសិនបើខាងមុខមានយានជំនិះខូចត្រូវការប្តូរគន្លងផ្លូវតើគួរធ្វើបែបណា? (1) ត្រូវបាញ់ភ្លើងហ្វា រួចផ្លាស់ប្តូរគន្លងផ្លូវ។ (2)</p>	4213

លេខសំណួរ	ចម្លើយ	សំណួរ	លេខវីដេអូ
		វីវីភ្លើងសញ្ញាបត់និងនៃកមើលកញ្ចក់មើលក្រោយ រួចដាក់មុខទៅមើលស្ថានភាពចរាចរណ៍ ទើបផ្លាស់ប្តូរគន្លងផ្លូវ។ (3) ចុចស៊ីផ្លេនិងបក់ដៃបង្ហាញ ទើបចាំផ្លាស់ប្តូរគន្លងផ្លូវក្រោយ។	
073	2	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលដល់មាត់ផ្លូវត្រូវការបត់ទ្វេដងប្រទះនិងយានជំនិះដែលមកពីទិសផ្ទុយគ្នាត្រូវការបត់ស្តាំ ដែលបត់ចូលក្នុងគន្លងផ្លូវតែមួយ សុំសួរតើនរណាមានសិទ្ធិជិះកាត់ទៅមុន? (1) ភាគីម្ខាងទៀតដែលជាយានជំនិះត្រូវការបត់ស្តាំ។ (2) យានជំនិះដែលត្រូវការបត់ទ្វេដង។ (3) ភាគីដែលហួសគំនូសឈប់នៅមាត់ច្រកផ្លូវគឺមានសិទ្ធិជិះកាត់ទៅមុន។	4214
074	2	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលជួបប្រទះនៅខាងមុខមានយានជំនិះខូចត្រូវការផ្លាស់ប្តូរគន្លងផ្លូវ តើគួរធ្វើបែបណា? (1) ត្រូវវីវីភ្លើងហ្វា រួចផ្លាស់ប្តូរគន្លងផ្លូវ។ (2) បង្ហាញភ្លើងសញ្ញាបត់ រួចដាក់មើលកញ្ចក់មើលក្រោយនិងដាក់មុខនៃកមើលស្ថានភាពចរាចរណ៍ ទើបផ្លាស់ប្តូរគន្លងផ្លូវ។ (3) ចុចស៊ីផ្លេនិងបក់ដៃបង្ហាញ រួចទើបផ្លាស់ប្តូរគន្លងផ្លូវ។	4215
075	3	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលជួបប្រទះយានជំនិះនៅផ្លូវបំបែកខាងមុខស្រាប់តែបត់ទ្វេដងចូលមកក្នុងគន្លងផ្លូវដែលអ្នកកំពុងបើកបរ តើគួរធ្វើបែបណា? (1) សង្កេតមើលផ្នែកខាងមុខ រួចបន្តឈ្លឺនជិះទៅមុខ។ (2) បន្ថែមឈ្លឺនជិះទៅមុខ ទាន់ពេលដែលយានជំនិះនៅខាងមុខមិនទាន់ជិះចូលដល់គន្លងផ្លូវ ប្រញាប់ជិះឱ្យផុតទៅមុនសិន។ (3) ប្រុងប្រយ័ត្នស្ថានភាពនៅខាងមុខរបស់យានជំនិះ រួចបន្តឈ្លឺនជិះយឺតៗ ត្រៀមវិធានការចាំបាច់នៃការចតឈប់។	4216
076	2	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលជួបប្រទះយានជំនិះនៅខាងមុខលើសច្បាប់ជិះហួសគំនូសពណ៌លឿងភ្លោះរួចបត់ទ្វេដង តើគួរធ្វើបែបណា? (1) យានជំនិះដែលជិះទៅក្រងមានសិទ្ធិខ្ពស់ជាងយានជំនិះដែលបត់ ដូច្នោះបន្តជិះទៅមុខ។ (2) ប្រុងប្រយ័ត្នស្ថានភាពនៅខាងមុខរួចបន្តឈ្លឺនជិះយឺតៗ ត្រៀមនៅវិធានការដែលត្រូវការចតឈប់។ (3) ចុចស៊ីផ្លេនិងបក់ដៃបង្ហាញ រួចចាំផ្លាស់ប្តូរគន្លងផ្លូវក្រោយ។	4217
077	3	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ នៅពេលមេឃងងឹតហើយយានជំនិះនៅគន្លងខាងក្នុងលើសច្បាប់បត់ស្តាំ តើអ្នកគួរធ្វើបែបណា? (1) បាញ់ភ្លើងហ្វា រួចរាំឱ្យផុត។ (2)	4218

លេខសំណួរ	ចម្លើយ	សំណួរ	លេខវីដេអូ
		ចុចស៊ីផ្លេនិងបក់ដៃបង្ហាញ រួចចាំផ្លាស់ប្តូរគន្លងផ្លូវវាវចយន្ត។ (3) ប្រយ័ត្នស្ថានភាពនៅខាងមុខ រួចបន្ថយល្បឿនយឹតៗ ត្រៀមនៅវិធានការចាំបាច់ដែលត្រូវចតឈប់។	
078	2	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលជួបប្រទះផ្លូវខាងមុខប្តូរជាផ្លូវតូច ហើយយានជំនិះជិតខាងវ៉ៃភ្លើងសញ្ញាបត់ដើម្បីជិះចូលគន្លងផ្លូវតែមួយ តើគួរបើកបររបែបណាដោយសុវត្ថិភាព? (1) A ឡានជិះទៅក្រុងមានសិទ្ធិធំជាង គួរតែបន្តការជិះទៅមុខ។ (2) B ប្រយ័ត្នស្ថានភាពខាងមុខនិងបន្ថយល្បឿនជិះយឹតៗ ត្រៀមនៅវិធានការចាំបាច់ដែលត្រូវចតឈប់។ (3) C ចុចស៊ីផ្លេនិងបក់ដៃបង្ហាញ រួចផ្លាស់ប្តូរគន្លងផ្លូវជិះវាងទៅ។	4219
079	1	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលនៅមាត់ច្រកផ្លូវជួបប្រទះភ្លើងសញ្ញាប្តូរជាភ្លើងខៀវ តើគួរធ្វើបែបណាទើបសមស្រប? (1) ត្រូវប្រុងប្រយ័ត្នផ្លូវកាត់ទទឹងថាមានយានជំនិះជិះកាត់ភ្លើងក្រហមឬអត់ ហើយត្រៀមនៅការអាចចតឈប់បានគ្រប់ពេលវេលា។ (2) នៅពេលភ្លើងសញ្ញាផ្លាស់ប្តូរជាភ្លើងខៀវ គួរតែប្រញាប់ជិះផុតមាត់ច្រកផ្លូវ ដើម្បីចៀសវាងនូវការរាំងស្ទះចរាចរណ៍។ (3) ផ្លូវកាត់ទទឹងមានយានជំនិះជិះចូលមាត់ផ្លូវ គួរចុចស៊ីផ្លេរបីដង ដើម្បីឱ្យចៀសឈប់ចេញ។	4220
080	1	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ នៅក្នុងវីដេអូនេះបានសង្កេតឃើញថាមានកន្លែងណាខ្លះដែលមានគ្រោះ ថ្នាក់? (1) រថយន្តដែលនៅផ្លូវកាត់ទទឹងជិះកាត់ភ្លើងក្រហមបត់ធ្វេង។ (2) យានជំនិះបត់ធ្វេងមិនបានឈប់ឱ្យអ្នកដំណើរថ្មើរជើងដើរទៅមុន។ (3) យានជំនិះជិះបញ្ជាសទិសចូលមកគន្លងផ្លូវខាងខ្លាំង។	4221
081	1	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ នៅពេលនេះតើអាចនឹងជួបប្រទះនូវបញ្ហាអ្វីជាងគេ? (1) យានជំនិះដែលជិះមកពីទិសផ្ទុយ ជិះចូលក្នុងគន្លងផ្លូវខាងខ្លាំង។ (2) ម៉ូតូនៅខាងក្រោយមិនបានរក្សាគម្លាតសុវត្ថិភាព បណ្តាលឱ្យបុកជាបន្តបន្ទាប់។ (3) គំនូសសញ្ញានៅលើផ្លូវសើមរអិលងាយធ្វើឱ្យយានជំនិះរអិលគ្រប់គ្រងមិន បាន។	4222
082	2	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ជួបប្រទះរថយន្តនៅខាងមុខត្រៀមនឹងអាវែយក្រោយ តើគួរធ្វើបែបណាដោយសមស្រប? (1) ចុចស៊ីផ្លេនិងដាស់ភ្លើងយានជំនិះដែលនៅតាមចិញ្ចើមផ្លូវ	4223

លេខសំណួរ	ចម្លើយ	សំណួរ	លេខវីដេអូ
		<p>រួចបន្ថយល្បឿនជិះឆ្លងកាត់។ (2)</p> <p>បន្ថយល្បឿនប្រយ័ត្នសង្កេតមើលចលនារបស់រថយន្តនៅតាមចិញ្ចើមផ្លូវ ហើយត្រៀមនូវការចតឈប់បានគ្រប់ពេលវេលា។ (3)</p> <p>ចតរថយន្តរួចដើរទៅផ្ទះព្រមានយានជំនិះនៅតាមចិញ្ចើមផ្លូវថាបានជិះចូលមកគន្លងផ្លូវខាងខ្ញុំដោយមានយានជំនិះកំពុងធ្វើដំណើរ។</p>	
083	2	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ បានជួបប្រទះរថយន្តដឹកទំនិញខ្នាតធំដែលនៅខាងមុខជិះក្នុងគន្លងផ្លូវតែមួយ បានបន្ថយល្បឿនហើយក្នុងស្ថានភាពដែលមើលមិនច្បាស់នៃផ្នែកខាងមុខ តើគួរធ្វើបែបណាទើបសមស្រប? (1)</p> <p>ឆែកមើលកញ្ចក់មើលក្រោយខាងស្តាំ ប្រាកដថាគ្មានយានជំនិះមកគឺអាចជិះឆ្លងកាត់តាមរយៈផ្នែកខាងស្តាំរបស់រថយន្តខាងមុខបាន។ (2)</p> <p>បន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗ សង្កេតមើលចលនានិងទិសរបស់យានជំនិះខាងមុខ ហើយត្រៀមនូវការចតឈប់បានគ្រប់ពេលវេលា។ (3)</p> <p>បង្ហាញភ្លើងសញ្ញាបត់ឆ្វេង ហើយជិះឆ្លងកាត់គំនូសបែងចែកទិសដើម្បីរថយន្ត</p>	4224
084	2	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលជិះជិតដល់មាត់ច្រកឃើញផ្លូវកាត់ទទឹងមានរថយន្តដឹកទំនិញខ្នាតធំចង់បត់ស្តាំ ហើយអាចជិះចូលមកដល់គន្លងផ្លូវខាងខ្ញុំ តើគួរធ្វើបែបណាដោយសមស្រប? (1) បន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗ ដាក់ភ្លើងសញ្ញាបត់ស្តាំ ហើយប្តូរគន្លងផ្លូវមកជិះជិតចិញ្ចើមផ្លូវវិញ។ (2) បន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗ សង្កេតមើលចលនារបស់រថយន្តដឹកទំនិញខ្នាតធំ រួចត្រៀមនៅការចតឈប់បានគ្រប់ពេលវេលា។ (3) ចុចស៊ីផ្តេពាដង រំលឹករថយន្តដឹកទំនិញខ្នាតធំ និងបន្ថយល្បឿនយឺតៗ។</p>	4225
085	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ឃើញនៅតាមចិញ្ចើមផ្លូវមានយានជំនិះកំពុងចាប់ផ្តើមជិះចេញ តើគួរធ្វើបែបណាដោយសមស្រប? (1)</p> <p>រថយន្តនោះអាចនឹងបត់ត្រឡប់ថយក្រោយវិញដោយល្មើសច្បាប់ គួរបន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗនិងត្រៀមនូវការចតឈប់បានគ្រប់ពេលវេលា។ (2) រថយន្តនោះចាប់ផ្តើមបើកបរហើយ ចូលមកដល់ផ្នែកខាងក្រោយនៃគន្លងផ្លូវ មិនទាក់ទងនឹងយានជំនិះរបស់ខ្ញុំទេ អាចបន្តការបើកបរ។ (3)</p> <p>រថយន្តនោះត្រូវផ្លាស់ប្តូរគន្លងផ្លូវតាមដំណាក់កាលរហូតមកដល់គន្លងផ្លូវរបស់ខ្ញុំ រួចត្រូវចៀសឱ្យយានជំនិះខ្ញុំទៅមុន ដូច្នោះអាចបន្តការធ្វើដំណើរបាន។</p>	4226

លេខសំណួរ	ចម្លើយ	សំណួរ	លេខវីដេអូ
086	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលបើកបរនៅគន្លងផ្លូវផ្នែកខាងក្នុង ហើយខាងមុខមានរថយន្តដែលត្រៀមនឹងបត់ឆ្វេង តើពេលនេះមិនគួរធ្វើអ្វីខ្លះ? (1) ផ្លាស់ប្តូរគន្លងផ្លូវមកផ្នែកខាងក្រៅ រួចបន្ថែមល្បឿនជិះហួសរថយន្តដឹកទំនិញខ្នាតធំដែលនៅខាងមុខ។ (2) បន្ថយល្បឿនចតឈប់ ចាំរថយន្តនៅខាងមុខបត់ឆ្វេងរួចទើបបន្តការធ្វើដំណើរ។ (3) រើភ្លើងសញ្ញាបត់ស្តាំ រួចចាំរថយន្តទៅត្រង់ឲ្យជិះទៅមុនសិន ចាំផ្លាស់ប្តូរគន្លងផ្លូវមកផ្នែកខាងក្រៅ បើកបរបន្ត។</p>	4227
087	2	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ចង់បត់ស្តាំទន្ទឹមពេលជាមួយនឹងរថយន្តដឹកទំនិញខ្នាតធំ តើគួរធ្វើបែបណាទើបសមស្រប? (1) រថយន្តដឹកទំនិញខ្នាតធំមានល្បឿនយឺត ដូច្នោះគួរតែចាប់យកពេលវេលាប្រញាប់បន្ថែមល្បឿនបត់ស្តាំគឺបានហើយ។ (2) មិនត្រូវជិះទន្ទឹមគ្នាជាមួយរថយន្តដឹកទំនិញខ្នាតធំទេ គួរតែឈប់ឲ្យរថយន្តដឹកទំនិញខ្នាតធំទៅមុនសិន។ (3) រថយន្តដឹកទំនិញខ្នាតធំមិនបានជិះនៅក្នុងគន្លងផ្លូវតែមួយជាមួយខ្ញុំទេ ដូច្នោះអាចបត់ស្តាំជាមួយគ្នាបាន។</p>	4228
088	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ តើនៅក្នុងវីដេអូនេះបានសង្កេតឃើញថាភ្នែកនៃអណាអាចជាគ្រោះថ្នាក់? (1) រថយន្តដឹកទំនិញខ្នាតធំបត់ឆ្វេងអាចបណ្តាលឲ្យខាងខ្ញុំស្ថិតនៅក្នុងបរិវេណបត់ឆ្វេងដែលមានគ្រោះថ្នាក់។ (2) បើផ្លាកសញ្ញាបានរៀបចំដាក់ចូលមកខាងផ្លូវផ្តល់ អាចបណ្តាលឲ្យរាវងចរាចរណ៍។ (3) រថយន្តដឹកទំនិញខ្នាតធំដឹកកុងតឺន័រវែងលើសពីក្នុងរូបរបស់រថយន្តអាច ប៉ះពាល់ដល់សុវត្ថិភាពការបើកបរ។</p>	4229
089	2	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ នៅក្នុងពេលយប់បើសង្កេតឃើញថាមានឃានជំនិះដែលជិះមកពីទិសផ្ទុយ មក តើគួរធ្វើបែបណាដោយសមស្រប? (1) ចុះស៊ីផ្លែដាស់ភៀនឲ្យអ្នកបើកបររថយន្តគួរតែបិទភ្លើងហ្វារ។ (2) អែបស្តាំបន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗនិងធ្វើការត្រៀមចកររថយន្តឲ្យបានគ្រប់ពេលវេលា។ (3) បើភ្លើងហ្វារនៃម ដើម្បីមើលបានកាន់តែឆ្ងាយ និងបន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗ។</p>	4230
090	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ នៅពេលនេះតើគួរធ្វើបែបណាឲ្យសមស្រប? (1) ចុះស៊ីផ្លែម្តង ដាស់ភៀនអ្នកជិះកង់នៅខាងក្រោយមានឃានជំនិះជិះមក</p>	4231

លេខសំណួរ	ចម្លើយ	សំណួរ	លេខវីដេអូ
		និងបន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗ។ (2) ចុចស៊ីផ្លេវីនាទី ដាស់តឿនអ្នកជិះកង់ថាខាងខ្ញុំត្រូវការជិះវាហើយ។ (3) ចុចស៊ីផ្លេបីដង ដាស់តឿនអ្នកជិះកង់ថាខាងក្រោយមានឃានជំនិះមក និងបន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗ។	
091	1	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ តើពេលនេះគួរធ្វើបែបណាដោយសមស្រប? (1) បន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗ ប្រយ័ត្នអ្នកជិះកង់ ត្រៀមនូវវិធានការចាំបាច់ដែលមានសុវត្ថិភាពឲ្យបានគ្រប់ពេល។ (2) ចុចស៊ីផ្លេពីរដង រំលឹកអ្នកជិះកង់ថាខាងខ្ញុំត្រូវការវ៉ាន រួចបន្ថែមល្បឿនជិះទៅ។ (3) រ៉ែហ្វាម្តង ដើម្បីរំលឹកឃានជំនិះដែលជិះមកពីទិសផ្ទុយថាគួរបើកភ្លើងក្បាលរថយន្ត។	4232
092	3	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ តើពេលនេះគួរធ្វើបែបណាដោយសមស្រប? (1) ប្រយ័ត្នប្រយែងចលនារបស់អ្នកធ្វើដំណើរឡើង រួចបន្ថយល្បឿនជិះកាត់គឺបានហើយ។ (2) ចុចស៊ីផ្លេម្តង ដើម្បីរំលឹកអ្នកដំណើរឡើងថាត្រូវឈប់ឲ្យខាងឃានជំនិះខ្ញុំទៅមុនសិន។ (3) ចតឡាននិងឲ្យអ្នកដំណើរឡើងដើរទៅមុនសិន។	4233
093	2	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ តើពេលនេះគួរធ្វើបែបណាដោយសមស្រប? (1) ចុចស៊ីផ្លេរវាងអ្នកដំណើរឡើងដើរឆ្លងផ្លូវតាមអំពើចិត្ត។ (2) បន្ថយល្បឿនសង្កេតមើលចលនារបស់អ្នកដំណើរឡើង រួចត្រៀមនូវការចតឈប់បានគ្រប់ពេលវេលា។ (3) មើលចលនារបស់អ្នកដំណើរឡើងដែលនៅតាមចិញ្ចើមផ្លូវ ហើយអែបឆ្វេងដើម្បីចៀសផុតអ្នកដំណើរឡើង។	4234
094	1	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ បើសិនជួបប្រទះអ្នកដំណើរឡើងដើរឆ្លងគំនូសថ្មដែលនៅកណ្តាលផ្លូវថ្នល់តាមអំពើចិត្តដូចក្នុងវីដេអូ តើគួរធ្វើបែបណាដោយសមស្រប? (1) មើលឲ្យឆ្ងាយ ហើយត្រៀមជាមុន។ (2) ចុចស៊ីផ្លេ ដើម្បីព្រមានអ្នកដំណើរឡើងថាលើសច្បាប់ហើយ។ (3) ចតឈប់ភ្លាមៗ រួចតឿនអ្នកដំណើរឡើងឲ្យប្រញាប់ឆ្លងផុតទៅ។	4235
095	2	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលជិះដល់ផ្លូវតូចដែលមានគន្លងផ្លូវតែមួយជិះទៅមក ហើយនៅតាមចិញ្ចើមផ្លូវមានរថយន្តចត តើគួរធ្វើបែបណាដោយសមស្រប? (1) នៅខាងស្តាំគឺមានរថយន្តចតហើយមិនអាចឆ្លងផុតទៅបានទេ ដូច្នេះគួរតែអែបខាងឆ្វេងជិះទៅក្រង់វិញ។ (2) បន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗ ប្រុងប្រយ័ត្នថាមានអ្នកដំណើរឡើងដើរចេញឬអត់ ឬមានទ្វាររថយន្តបើកចេញឬអត់? (3) ចៀសវាងគ្រោះថ្នាក់ ឃានជំនិះដែលជិះទៅក្រង់គឺមានសិទ្ធិមុនគេ ដូច្នេះប្រញាប់ឆ្លងកាត់ទៅ។	4236

លេខសំណួរ	ចម្លើយ	សំណួរ	លេខវីដេអូ
096	3	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ប្រសិនបើជួបប្រទះអ្នកដំណើរថ្មើរជើងដើរនៅលើផ្លូវថ្នល់របស់យានជំនិះ តើគួរធ្វើបែបណាដោយសមស្រប? (1) ជិះរៀងអ្នកដំណើរថ្មើរជើង ហើយបន្តការធ្វើដំណើរទៅមុខ។ (2) ចាប់ប្រៀងភ្លាមៗនៅលើគន្លងផ្លូវ ចាំអ្នកដំណើរថ្មើរជើងដើរផុតសិន។ (3) បន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗ និងត្រៀមនៃការគេចចេញភ្លាមៗ។</p>	4237
097	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ជិះដល់ច្រកចេញចូលរបស់ផ្លូវបំបែក ហើយរថយន្តដែលកំពុងជិះនៅផ្លូវខាងក្នុងជួបប្រទះនឹងម៉ូតូដែលត្រូវប្តូរ គន្លងផ្លូវនៅផ្លូវបំបែកតែមួយដែរ តើគួរធ្វើដូចម្តេចដោយសមស្រប? (1) បន្ថយល្បឿន និងត្រៀមការចតឈប់។ (2) បន្ថែមល្បឿនឆ្លងកាត់ មិនចាំបាច់ចៀសឱ្យគេទៅមុនទេ។ (3) រថយន្តជិះទៅក្រុងជិះមុន មិនចាំបាច់ខ្វល់ខ្វាយអ្នកប្រើប្រាស់ផ្លូវដទៃទៀតទេ។</p>	4238
098	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលជិះដល់ផ្លូវមានស្ពាន ហើយនៅខាងមុខផ្នែកខាងឆ្វេងមានរថយន្តខ្នាតតូចជិះជាមួយដែរ តើពេលនេះអ្នកអាចនឹងជួបប្រទះគ្រោះថ្នាក់អ្វីខ្លះ? (1) បានជិះអែបស្តាំរួចហើយ គ្រាន់តែត្រូវប្រុងប្រយ័ត្នរថយន្តខាងមុខគឺបានហើយ។ (2) ស្រាប់តែមានយានជំនិះជិះរ៉ាំរ៉ៃខាងស្តាំ។ (3) យកចិត្តទុកដាក់នៅយានជំនិះខ្នាតតូចនៅខាងមុខ ថាត្រូវការអែបស្តាំឬទេ។</p>	4239
099	3	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ បើសិនជួបប្រទះយានជំនិះដែលរ៉ាំរ៉ៃរថយន្តនៅផ្នែកខាងឆ្វេង តើគួរធ្វើបែបណាទើបសមស្រប? (1) បន្ថែមល្បឿនជិះទៅមុខដើម្បីរារាំងឡានដទៃរ៉ាំរ៉ៃរថយន្ត ។ (2) យានជំនិះដែលជិះនៅក្រុងត្រូវជិះទៅមុន ហើយបន្តការធ្វើដំណើរ។ (3) បន្ថយល្បឿនឱ្យគេរ៉ាំរ៉ៃជិះទៅមុន។</p>	4240
100	1	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលជិះកាត់ផ្លូវក្នុងស្រុកដែលមានគន្លងផ្លូវតែមួយ ហើយមានស្មៅដុះពេញតាមចិញ្ចើមផ្លូវ ពេលនេះបានជួបប្រទះនឹងរថយន្តដែលជិះពីទិសផ្ទុយមក តើគួរធ្វើបែបណាទើបសមស្រប? (1) បន្ថយល្បឿនជិះយឺត អែបស្តាំឱ្យគេជិះទៅមុន។ (2) អាចនឹងជិះទន្ទឹមគ្នាឆ្លងកាត់បាន ប្រញាប់ជិះទៅមុខ។ (3) ចុះស៊ីផ្លេឱ្យគេអែបគៀន ដើម្បីងាយស្រួលជិះទន្ទឹមគ្នាឆ្លងកាត់ជាមួយគ្នា។</p>	4241
101	2	<p>ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ប្រសិនបើជួបប្រទះរថយន្តបើកបរល្អគន្លងផ្លូវ ដើម្បីប្តូរទៅផ្លូវល្បឿនលឿននៅខាងមុខផ្នែកខាងឆ្វេង</p>	4242

លេខសំណួរ	ចម្លើយ	សំណួរ	លេខវីដេអូ
		តើគួរធ្វើបែបណាដោយសមស្រប? (1) បន្ថែមល្បឿនជិះឲ្យដុតមិនបាច់ចៀសឲ្យគេទេ។ (2) បន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗប្រុងប្រយ័ត្នយានជំនិះដែលមកពីខាងក្រោយ។ (3) ចុចស៊ីផ្លេព្រមានឲ្យចៀស ឲ្យថយន្តបើកក្រុងទៅមុន។	
102	1	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូពេលជិះទៅដល់ផ្លូវតូចចង្អៀតហើយនៅទល់មុខមានរថយន្តខ្នាតធំបើកមកជិត តើគួរធ្វើបែបណាដោយសមស្រប? (1) ត្រូវត្រៀមនៃការអាចបន្ថយល្បឿនចាប់ប្រាំងបានគ្រប់ពេលវេលា និងគម្លាត។ (2) ចុចស៊ីផ្លេឲ្យភាគីម្ខាងទៀតគេចចេញ។ (3) ចុចស៊ីផ្លេហើយបន្ថែមល្បឿនជិះទៅមុខ។	4243
103	2	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ឃើញចន្លោះគំនូសថ្មដែលនៅកណ្តាលផ្លូវដែលមានរថយន្តវ៉ែក្លើងសញ្ញាបត់ឆ្វេងដើម្បីបត់ត្រឡប់ទៅវិញ តើគួរធ្វើបែបណាដោយសមស្រប? (1) បន្តល្បឿនដដែល ជិះតទៅមុខ។ (2) បន្ថយល្បឿនឲ្យថយន្តនោះជិះទៅមុនដើម្បីចៀសវាងមានហានិភ័យកើតឡើង។ (3) ចុចស៊ីផ្លេមិនបាច់ត្រៀមនៃការចាប់ប្រាំងទេ ។	4244
104	2	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូពេលជិះទៅដល់ផ្លូវតូចចង្អៀតហើយមានរថយន្តឈប់ខុសច្បាប់នៅទល់មុខតាមមាត់ច្រកផ្លូវ តើការរៀបរាប់ខាងក្រោមមួយណាគ្រឹមត្រូវ? (1) មិនបាច់ខ្វាយខ្វល់រថយន្តដែលល្មើសច្បាប់ហើយបន្តការជិះទៅមុខ។ (2) គួរតែគិតជាមុនថារថយន្តនៅផ្លូវកាត់ទទឹងពេលបត់អាចនឹងប៉ះទង្គិចទៅដល់បរិវេណបើកបររបស់យើង។ (3) រថយន្តចតឈប់ដែលល្មើសច្បាប់មិនបានបរិវេណមើលឃើញរបស់អ្នកបើកបរដែលត្រូវបត់នៅផ្លូវកាត់ទទឹងនោះទេ។	4245
105	1	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូសង្កេតឃើញថានៅផ្លូវមាត់ច្រកមានយានជំនិះចតដោយល្មើសច្បាប់ហើយរថយន្តដឹកទំនិញខ្នាតតូច ដែលនៅកាត់ផ្លូវទទឹងពេលបត់ស្តាំត្រូវបើកវាងផ្លូវមាត់ច្រក គួរធ្វើបែបណាដោយសមស្រប? (1) គួរបន្ថយល្បឿន ឈប់ដើម្បីឲ្យគេទៅមុន។ (2) មិនបាច់បន្ថយល្បឿន រួចបន្តជិះកាត់ផ្លូវមាត់ច្រក។ (3) បន្ថែមល្បឿនរួចជិះអោយជិតនឹងចន្លោះរថយន្តនោះ។	4246
106	2	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ឃើញរថយន្តខ្នាតតូចបង្ហាញភ្លើងសញ្ញាបត់ស្តាំផ្លូវស្រួតផ្លូវដោយខុសច្បាប់ តើគួរធ្វើបែបណាដោយសមស្រប? (1) ចុចស៊ីផ្លេឲ្យភាគីនោះគេចចេញ។ (2)	4247

លេខសំណួរ	ចម្លើយ	សំណួរ	លេខវីដេអូ
		ប្រយ័ត្នប្រយែងហើយរក្សាគម្លាតសុវត្ថិភាពឲ្យបានកាន់តែច្រើន។ (3) ជិះចូលមកកន្លងផ្លូវខាងស្តាំ រួចជិះវាងពីរថយន្តនោះ។	
107	1	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ឃើញហ្នាវ៉ាសសាំងដែលនៅចិញ្ចើមផ្លូវមានរថយន្តខ្នាតតូចត្រូវការជិះចូល តើគួរធ្វើបែបណាដោយសមស្រប? (1) បន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗ សង្កេតមើលរថយន្តខាងមុខ ហើយត្រៀមនូវការចតឈប់បាននៅគ្រប់ពេលវេលា។ (2) មិនបាច់ចតចៀស អាចប្តូរមកកន្លងផ្លូវខាងក្នុង ហើយជិះបន្តទៅមុខ។ (3) ឃើញរថយន្តនោះជិះចេញ គួរតែចុះស៊ីផ្លែ ហើយមិនចាំបាច់ត្រៀមនៅការចាប់ប្រៀងនោះទេ។	4248
108	2	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ពេលភ្លើងខៀវឃើញម៉ូតូកំពុងជិះកាត់គំនូសឆ្លងកាត់ តើគួរធ្វើបែបណាដោយសមស្រប? (1) គឺត្រូវបន្តការជិះតាមភ្លើងសញ្ញា។ (2) បន្ថយល្បឿនជិះយឺតៗ រួចត្រៀមនៅការចតឈប់បានគ្រប់ពេលវេលា។ (3) ចុះស៊ីផ្លែគឺបានហើយ មិនបាច់ខ្វាយខ្វល់អំពីអ្នកជិះម៉ូតូនោះទេ។	4249
109	1	ក្នុងនាមជាអ្នកជិះម៉ូតូ ឃើញខាងមុខផ្នែកខាងឆ្វេងមានរថយន្តខ្នាតតូចដែលនៅមាត់ច្រក ពេលភ្លើងសញ្ញាពណ៌ខៀវ ស្រាប់តែបន្ថយល្បឿន តើគួរធ្វើបែបណាដោយសមស្រប? (1) គួរតែគិតជាមុនថានៅបរិវេណដែលមើលមិនឃើញអាចនឹងមានរថយន្ត ជិះចេញមក ឬអ្នកដំណើរថ្មីរើងដើរចេញ ដូច្នេះត្រូវត្រៀមនៅការបន្ថយល្បឿនគ្រប់ពេលវេលា។ (2) គ្រាន់តែត្រូវប្រុងប្រយ័ត្នរថយន្តនៅខាងមុខ មិនបាច់ខ្វាយខ្វល់ពីវត្តសងខាងនោះទេ។ (3) ឲ្យតែខ្លួនឯងមានសុវត្ថិភាព មិនបាច់ខ្វាយខ្វល់ពីអ្នកប្រើប្រាស់ផ្លូវដទៃទេ។	4250